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jfcni ljudski odbor 
"J "avnega mesta 

pščinska pisarna Ljubijana,dne 9.X.1954 

S K L E P I 

kupne seje mestnega zbora in zbora proizvajalcev MLO glavnega 
;a Ljubljanas dne 1.oktobra 1954. 

i: sprejeto je-poročilo Mandatno-imunitctne komisije v celoti 
in s tem v zvezi naslednji sklepi: 
a/ odbornike, ki iipajo največ neopravičenih izostankov, na j 

se predloži zborom volivcev volilnih enot,kjer so bili 
odborniki izfroljenisda jih volivci odpokličejo. 

b/ odborniki,ki vsled preobremenjenosti z drugimi funkcija-
mi pogosto izostajajo-od sej,naj zaprosijo ljudski odbor 
za rezrešitev mesta odbornika. 

c/ odborniki,ki se opravičujejo od sej naj vzroke odsotnosti 
konkretno navedejo. 

Mandatno^-imunitetna, komisija. _ 

sprejet je odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o do-
polnilnih plačah za prosvetne ustanove. 
£iiSilil2_2a_2rosveto«i 
Odsek_za__£r oračun^ 

zaradi objave v Uradnem listu. 

lep: sprejet je o dopolnilnih plačah in nagradah uslužben-
cem Mestne hranilnice. 

sprejeta je odločba o določitvi položajev in razvrstitvi v 
položajne razrede uslužbencev Mestne hranilnice ljubljanske. 

0 "tein obvesti Mestno hranil-
nico ljubljansko. 

sprejet je. sklep,d pavšalni odškodnini za opremo in pripo-
močke pri terenskem delu za uslužbence MLO. 
2^S®k_za_£roračun_ML0 
^mmmmmmmmmrn mm mm mm mm mm mm mm mm mm. y 

sprejet je sklep,o pavšalni odškodnini odbornikom.MLO ter 
članom Svetov in Komisij. 
sprejet je dodatki odlok o sistemizaciji službenih mest, 
pripadajočih dopolnilnih plačah in funkcijskih dodatkih za 
uslužbence MLO« 
Od&£k-za~p££o:ačun«. 
Vsa Tajništva KLO 
Pravni odsek Tajništva HLO zaradi objave odloka v Ur.listu. 



sprejeta je bila odločba o .^ukinitvi Srednje veterinarske 
šole v Ljubljani. /bm^dr'-dtlf<-

sprejeta je odločba o ustanovitvi Osnovne šole na Poljanah, 

sprejet je sklep,da se razreši na lastno željo Miran Bertok 
direktor "Iehno-Impexa". 
sprejet je sklep,da se razreši ^ranc Jurca direktor stano-
\jankjekga urada,ker so prišli posli tega__ urada na Komisijo 
za stanovanjske zadeve« 

sprejet je sklep.da se imenuje Ivo Lapajne za direktorja 
Uradnega lista LRS« 
sprejet je sklep.da se ikenuje Slvako' Ljubič za tajnika 
Komisije za stanovanjske zadeve. 
sprejet je sklep,da se imenuje Anton Bidovec za v.d. šefa 
Stanovanjske uprave I.Ljubljana. 
sprejet je sklep,da se imenuje Čuk Dušan za šefa Stanovanj-
ske uprave II. Litostroj o 
Odseku za 2£rsonalno_evidenco_da_izdela odločbe« 

Iz skupščinske pisarnes 

t 
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I Z Z A P I S N I K A 

44. skupne seje mestnega zbora in zbora proizvajalcev MLO 
glavnega mesta Ljubijana,dna 1.oktobra 1954. 

Sejo vodi dr. Marijan D e r m a s t i a , predaednik MLO, 
Zapisnik seje vodi Silvo Š i v i c, tajnik MBO. 

Za overitelja zapianika sta izvoljena odbornika iStane 
? r h o v e c in Zdravko B a k u š č e k . 

Seja je sklepčna,ker je od 7o odbornikov mestnega zbora 
priaOtnih 54» od 6o odbornikov zbora proizvajalcev pa 42. 

Zapisnik 43* skupne seje j e s o g l a s n o sprejot. 

Predlagan je naslednji 

1./ Bazprava in sklepanje o poročilu mandatno imunitetna ko-
misije. 

2./ Bazprava in sklepanje o odloku o spremembah in dopolnitvah 
odlika o dopolnilnih plačah za proavetna ustanova. 

% / Bazprava in skjopanja o odloku o dopolnilnih plačah Meatno 
hranilnice ljubljanske v Ljubljani. 

4*/ Bazprava in sklepanje o aklopu o pavšalni odškodnini za 
opremo inmpripomočka pri teren8kem dolu za ualužbenca MLO. 

5./ Bazprava in sklepanje o sklepu o pavšalni odškodnini odbor-
nikom MLO ter članom Svatov in Komlaij. 

6./ Bazprava in aklepanje o dodatnem odloku o aiatamizaciji 
službenih mest»pripadajočih dopolnilnih plačah in funkcij-
skih dodatkov za uslužbence MLO. 

7./ Bazprava in sklepanje o odločbah o ukinitvi Srednje veteri-
narske šole v Ljubljani in o ustanovitvi osnovne šole na 
Poljanah v Ljubljani. 

8./ Personalne zadeve. 

d n e v n i r e d * 



POROČILO MANDATNO - IMUNITETNE KOMISIJE. 

Tov. Drakslar Marijana, pr dsednica mandatno-imunitetne 
komi siJa"«eita5®a zb<->ra Ljubljana, je podala porodile v 
imenu mandatno-imunitetne komisije o neopravičenih izostankih 
odbornikov iz sej ML- v razdobju od 1.1.1954 do 42. skupne sejo 
ML*- Ljubljana .V tem razdobju je bilo torej 39 soj MLO in sicer 
23 skupnih,13 sej mestnega zbora in 3 izredne seje.neopravičenih 
je bilo do 5 sej 28 odbornikov, do lo sej 13 odbornikov, preko 
lo sej pa 9 odbornikov,dočim 23 odbornikov ni imelo nobenega 
neopravičenega izostanka.Največ neopravičenih izostankov iz eej 
je imel Keber Jože in sicer 33. nato Škrjanc Ivan 16 in frtnik 
Tone 13* Nadalje je poročala »rakslar Marjana,da je Se nekaj 
članov,ki so večinoma opravičeno isostali iz sej,vendar pa so 
manjkali več,kakor na polovici sej.Preko 2o sej se torej niao 
udeležili naslednji odborniki* Arko Sika, Avšič Jaka, Bebler 
dr. Damjana, £lanjšek Ada in PozarSek Prane. 

Predsednik mandatno-imunitetne komisije zbora proizvajalcev 
MLO Ljubijana Baznik Albin pa je poročal,da je bilo v navedenem 
razdobju vseh sej 55 in sicer 23 skupnih, 19 eej zbora proizvajal-
cev in 3 izredne seje.Neopravičenih je bilo do 5 sej 29 odborni-
kov, do 1* sej 9 odbornikov, preko lo sej pa 5 odbornikov,dočia 
12 odbornikov ni imelo nobenega neopravičenega izostanka.Ra jveč 
neopravičenih izostankov sta imela DelaČ Ivan in Strojinc Prano 
in sicer 23» nato Golob Eoman 18, Breakvar Avgust 12, Dragar Bogo 
mir 11 ter Pečar Prane in SintiČ Bogo lo. 
& Predsednik mandatno - imunitetne komisije mestnega zbore in 
zbora proizvajalcev sta nadalje poročala in predlagala MLO Ljub-
ljana,da bi bilo potrebno tiste odbornike, kiimajo največ neopra-
vičenih izostankov,predlagati zborom volivcev volilnih enot,kjer 
so bili imenovani odborniki izvoljeni,da jih volivci odpokliče-
jo,v kolikšna današnji seji ne bi pojasnili vzrokov svojih izostal 
kov.Nadalje sta tudi predlagala oba predsednika mandatno - imu-
nitetne komisi je^da ae one odbornike,ki so preveč obreaonjeni s 
drugimi funkcijami in ki ne morejo teh funkcij opustiti,de zapro-
sijo ljudski odbor za razrešitev odborniSkih dolžnosti,kajti ne 
more se ječdopuščati,da bi bile seje zaradi teh ftkostankov ne-
sklepčne, kakoieeje to v par primerih dogodilo. 



S) 
Končno sta tudi navedena predsednika predlagala,da naj odborniki 
v bodoče vzroke svojih izostankov bolj konkretno navedbjo v «vo— 
îfe- opravičilih, kajti asnoga dosedanja opravičila kot " opravičeni 
izostanek" so bila dosedaj presplošna in premalo u-*emelje»a.O 
poročilu razpravljajo odborniki s Tono T r t n i k, Jože Hribar, 
Ada K lan j šok, Nika Arko in Avgust Breskvar« 

Poročilo je v celoti s o g l a s n o sprejeto« 

II . 

RAZPRAVA 108 SKLEPANJE 0 ODTOKU 0 S P R I 3 M M TE DOPOL-
NITVAH 0BLOKA 0 DOPOIJTEimi P M H ZA PROSVETNE 

US2AH0VE* 

Predlog odloka obrazloži tov. Alojz M a t e 1 1 S* 
Član Komisije aa preračun. 

Predlog je s o g l a s n o sprejet« 

i = 

III « 

RAZPRAVA XTT SKLEPANJE 0 SKLEPU 0 X®POLNimiH PLAČAH IN 
NAGRADAH USLUŽMfCSV MESTNE HRANILKICE« ~ * 

W M* 4« • — «M* K M« MM # 

Odbornik Leo K o v a d i Č obrazloži predlog sklepa 
o dopolnilnih plačah in nagradah uslužbencev Mestne hranilnice 
ljubljanske in predlog odločbe o določitvi položajev in razvrsti-, 
tli uslužbencev Mestne hranilnice ljubljanske v položajne razrede^ 

Odbornik Alojz M a t e 1 1 č poroča,da je predle« pre 
gledala Komisija ta proračun MLO in ugotovila,da so dopolnila« 
Plače take,kot jih predpisuje Uredba aa banke in hranilnice in je 
torej predlog utemeljen« 

0 predlogu razpravljaj o odborniki t £ranc Borštnik, 
o j. Turna, Bože Eravlje,Marijan Jenko,wara Dermastia in Leo Ko* 

Predlog sklepe in odločbe sta s o g l a s n o spre-
ta« 



RAZPRAVA IX SKLEPANJE O SKLEPU O ODŠKODNINI ZA PRE-
KOMERNO OBRABO OBLEKE, OBUTVE HI VOZIL ZA USLUŽ-

BENCE NA TERENSKEM DELU. 

Predlog obrazloži dr. Jože P r e t n a r,£lan Komi-
sije za pravne predpise in organizacijska vprašanja « 

O predlogu razpravljajo odbornikii Alojz M stelio, 
Ciril Skok, Anka Pernuš, Marijan Jenko, Ostoj Turna, Milan Škerla-
vaj, Božo Mravlje, Georgij Kostjukovski, Ivan Rož mane, Ivan Curk, 
dr. Marijan Dermastia in Frane Pipan* 

Sklep je s o g l a s n o sprejet s spremembo, da se 
"ftblftlf in ohntev" t*T imenuje "sklep o pavšalni 

odškodnini za opremo in pripomodfce no terenskem delu za uslužben-
ce MLO** 

7. 

RAZPRAVA IN SKLEPANJE O SKLEPU 0 PAVKAMI ODŠKODNINI 
ODBORNIKOM 7JL0 TER G M O M BVETOV 31? KOMISIJ • 

Predlog obrazloži tcv. Dr.Jože P z1 e t n a r. Član 
Komisije za pravne predpise in organizacijska vprašanja* 

Odbornik Lojze M a t e 1 i č poroča,da je pregledala 
predlog Komisija za proračun MLO in z njim v celoti soglaša,ter 
pre laga v imenu Komisije,da se odobri sa to potrebna vsota iz 
rezerve proračuna MLO v kolikor bi se ne moglA kriti iz prihrankov 
na osebnih izdatkih posameznih Tajništev ali na postavki "stroški 
za zasedanja". 

0 predlogu - azpravljajo odborniki; Ostoj Turaa, Vukadin 
Sedeljkovid , dr. Jože Pretnar. 

Predlog v celoti s o g l a s n o sprejet. 



RAZPRAVA IE SKLEPANJE O DODATNEM ODLOKU O SISTEMIZACIJI 
SLUŽBENIH MEST,PRIPADAJOČIH DOPOLNILNIH PLAČ 33? 

FUNKCIJSKIH DODATKOV ZA USLUŽBENCE MLO . 

Predlog obrazloži dr« Jože P r e t n a r , Slan Komisijo 
za pravne predpise in organizacijska vprašanja. 

Predlog je s o g l a s n o sprejet« 

VII. 
BAZIRAVA IN SKLEBABJE 0 ODLOČBAH C UEIEITVI SREDNJE 

VBTSRTKARSKB ŠOLE V LJUBLJANI HT 0 USTANOVITVI 
OSNOVNE ŠOLE NA POIJANAH V LJUBLJANI. 

Anka P e r n n S, predsednik Sveta aa prosveto predla«* 
ga s 
a) da se sprejme odločba o ukinitvi Sre&rg e veterinarske šole 

v Ljubljani, 
b) da se sprejme odločba o utsanovltrvi osnovne šole na Poljanah, 

v Ljubljani« 

Oba predloga sta s o g l a s n o sprejeta* 

VIII. 

PERSONAIHE ZADEVE« 

J^rCc. Jh^a -j 
a). Odbornik Prane C a m o r 21 lkt prelita v imenu Komisije 

za razpis mesta direktorja "Uradni list LRBtt,da se imenuje za 
direktorja tega podjetja tov. Ivo Lapajne. 

trd* 
Predlog je s o g l a s n o sprejet« 

b) Franc A l i 5.odbornik predlaga * imenu Komisije za 
izvolitve in imenovanja tda se na lastno prošnji o, razreši Miran 

ok kot direktor podjetja "Tehno-impext1 * 
c) Da se razreši Franc Jurca dolžnosti direktorja Stane-



vanjskega urada,ker so priSU posli tega trrada iia Komisijo sa 
stanovanjske zadeve* 

5) da se imenuje Ljubi5 Slavko sa tajnika Komisije za 
stanovanjske zadeve MLD* 

d) Da se Imenuje čuk Dušan za šefa Stanovanjske uprav« 
Ljubljana II* Li ostrog . 

e) Da se imenuje Anton Bidovec sa v.d* šefa Stanovanjske 
uprave I •Ljubljana* 

0 predlogih razpravljajo odborniki: ihg.Vinko Kregar, 
Frane Alic in "r-anc Drobci. 

Vsi predlogi so s o g l a s n o sprejeti. 
Odbornik Anka P e r n u š .vpa£',ša,dali je res potrebna ' 'J/l 0*1 A * ti%j.4£„ t 

pismene obrazložitev k posameznimjpostavkani četrtletnih planov 
za sredstva.ki so v/pzoraČ\ma že itak odobrena, posameznim usta-
novam ia kako je a ne izrabi j ebnimi krediti treh četrtletij*© 
istem vprašanju razpravlja tudi odbornik Henrik Z d e š a r. 

Odgovor na to poda Lojze iktelie, predsednik Komisije sa 
proračun MLO in predsednik MLO dr* Marijan Dermaetia^c** Hna, fo rViUMh ti* ML- tji / sfc-Jf*^^fnev^r t^,"' 

7 Dnevni red je izčrpan in predsednik sakljnoi sejo. 

Vodja zapisnika« P r e d s e d n i k i 
Silvo Šivic, l.r. dr.l&rijan Dermastia, l.r* 

Ovoritelja zapisnika* 
Stane Vriiovc,1.r. 
Zdravko Hakušcek, l.r* 

A; \ ̂  fi £ /» *r* 0 



Z A P I S N I K 

44. skupne seje mestnega zbora in zbora proizvajalcev Mestnega 
ljudskega odbora glavnega mesta Ljubljane, ki se je vršila v 
petek dne oktobra 1954 od 16.3o do 19.3o ure v sejni dvo= 

rani Magistrata v Ljubljani. 

Predsednik Mestnega ljudskega odbora dr. Marijan 
D e r m a s t i a začne sejo, ki je bila sklicana na podlagi 
89. člena Zakona o ljudskih odborih mest in mestnih občin. 

Zapisnik seje vodi tov. Š i v i c Silvo, tajnik MLO. 

Predsednik predlaga za overitelja zapisnika ljudska 
odbornika: tov. V r h o v e Staneta i n R a k u š č e k Zdravka. 

Predlog j e s o g l a s n o sprejet. 

Seja je sklepčna, kjer je od 7 o odbornikov mestnega 
zbora prisotnih 52 in od 6o odbornikov zbora proizvajalcev 43. 

Izostanek so opravičili: Baucon Ljubo, Bebler dr. Dam= 
jana, Kopitar Jože, Krajger Olga, Krese Leopold, Lapajne-Oblak 
ing. Sonja, dr. Zadnik Zvezda, Mazovec Lado, Nebec Prane, Pozar= 
šek Franc, Repinc Ivan, Suhadolc Anton, Škerjanc Ivan, Vodopivec 
Lado, Vršnik Lojze, dr. Dular Marijan, Bizjak Karol, Brulc 
Štefane, Delač Ivan, Di Batista Franc, Drnovšek Alojz, Fortuna 
Lojze, Gasparič Jože, Kralj Vinko, Marinček Ciril, Povše Jože, 



Rode Bernard in Polajnar Tone. 
Izostanka niso opravičili: Keber Jože, Strah Prane, 

Golob Roman, Okretič Miroslav, Sintič Božo, Strojinc Franc in 
Vidmar Ivan. 

Zapisnik 4-3. skupne seje mestnega zbora in zbora 
proizvajalcev MLO prečita tov. Š i v i c Silvo, tajnik MLO. 

Zapisnik je bil s o g l a s n o sprejet. 

Predsednik predlaga nato naslednji 

d n e v n i r e d : 

1. Razprava in sklepanje o poročilu mandatno imunitetne komisije. 
2. Razprava in sklepanje o odloku o spremembah in dopolnitvah 

odloka o dopolnilnih plačah za prosvetne ustanove. 
3. Razprava in sklepanje o odloku o dopolnilnih plačah Mestne 

hranilnice ljubljanske v Ljubljani. 
4. Razprava in sklepanje o sklepu o odškodnini za prekomerno 

obrabo obleke, obutve in vozil za uslužbence pri terenskem 
delu. 

5. Razprava in sklepanje o sklepu o nagradah in sejninah članom 
svetov in komisij MLO. 

6. Razprava in sklepanje o dodatnem odloku o sistemizaciji 
službenih mest, pripadajočih dopolnilnih plač in funkcijskih 
dodatkov za uslužbence MLO. 

7.Razprava in sklepanje o odločbi o ukinitvi srednje veterinarske 
šole v Ljubljani. 

8. Razprava in sklepanje o odločbi o ustanovitvi osnovne šole 
na Poljanah v Ljubljani. 

9. Personalne zadeve. 

Predsednik da dnevni red v razpravo. 

Ž a r a r Prane: 

Ker je dnevni red današnje seje precej obširen, bi 
predlagal, da se v dnevni red prihodnje seje vnese: Razprava 
o poročilu Sveta za gospodarstvo glede razdelitve presežka neka= 
terim gospodarskim organizacijam. 



Tov. ing. K l e m e n č i č Ivo, predsednik Sveta 
za gospodarstvo MLO se s predlogom strinja in bo za prihodnjo 
sejo pripravil to poročilo. 

r 

Predlagani dnevni red j e s o g l a s n o sprejet. 

Ad 1./ RAZPRAVA IN SKLEPANJE o POROČILU MANDATNO IMU= 
NITETNE KOMEIJE• 

Poročilo za mestni zbor poda tov. D r a k s l a r 
Marijana, član mandatno imunitetne komisije, kakor sledi: 

Analiza izostankov od sej MLO za odbornike mestnega 
zbora od 1. I. 1954 do 42. skupne seje MLO Ljubljana. 

Vseh sej je bilo v tem času 39 in sicer 23 skupnih, 13 
mestnega zbora in 3 izredne seje. 

Neopravičenih je bilo do pet sej 28 odbornikov, do 
deset sej 13 odbornikov, preko deset sej t.j. več kot ena četrtina 
vseh sej 5 odbornikov, 23 odbornikov pa ni imelo nobenega nobenega 
neopravičenega izostanka. 

Največ neopravičenih izostankov od sej je imel tov. 
Keber Jože in sicer 32, nato Škrjanc Ivan 16 in Trtnik Tone 13. 
Zaradi tega smatra mandatno imunitetna komisija, da naj današnja 
skupna seja predlaga volivcem volilnih enot, kjer so bili omenje= 
ni odborniki izvoljeni, da jih volivci na- zboru volivcev odpo= 
kličejo, če na današnji seji sami ne pojasnijo vzrokov ©sire 
izostajanja od sej« 

Nadalje je še nekaj članov, ki so sicer večinoma opra= 
vičeno izostali od sej, vendar so manjkali več kot na polovici 
sej. Ti odborniki so verjetno tako obremenjeni z drugimi posli, 
da ne morejo v redu izvrševati svojih odborniških nalog, zato 
predlaga mandatno imunitetna komisija, da se pri drugih funkcijah, 
razbremenijo in se bolj posvetijo odborniškemu delu ter se bolj 



redno udeležujejo seg. MLO. Preko 2o sej se niso udeležili nasled= 
nji odborniki: Arko Nika, Avšič Jaka, Bebeler dr. Damjana, Klanjšek 
^da in Pozaršek Prane. 

Tovariši odborniki, mi vedno ugotavljamo in kritiziramo 
maloštevilno udeležbo na zboru volivcev, sami pa dopuščamo, da tu= 
di na naših sejah ni taka udeležba, kakor bi morala biti. 

Vsak odbornik je podpisal izjavo in poleg tega tudi 
prisegel, da bo zvesto izpolnjeval svoje odborniške dolžnosti, 
za kar mislimo, da ni potreba ponovno povdarjati in opozarjati 
odbornike na te obveze. Zato naj vsak odbornik, ki misli, da je 
drugod preokremenjen in da ne more teh Punkcij opustiti, zaprosi 
ljudski odbor, da se ga razreši odborniških dolžnosti in to 
iz razloga, ker se ne more več dopuščati, da bi bile seje zaradi 
teh izostankov nesklepčne, kakor se je to v par primerih primeri= 
lo. 

Navedlo se je v tem poročilu le nekatere glavne podatke, 
ki smo jih dobili iz seznamov o udeležbi sej, če pa imajo odborni= 
ki kake utemeljene razloge, da se niso mogli udeleževati sej, naj 
to to sami po= 
jasnijo. Opozorilo bi se tudi odbornike, da so opravičila kot 
"Opravičeni izostanek", katerih je zelo veliko, premajhna in 
naj v bodoče vzroke svojih izostankov bolj konkretno navedejo v 
svojem opravičilu. 

Poročilo za zbor proizvajalcev poda tov. B a z n i k 
Albin, član mandatno imunitetne komisije, kakor sledi: 

Na podlagi sklepa 42. skupne seje MLO in sklepa 23. 
seje zbora proizvajalcev MLO v Ljubljana, na kateri se je med 
drugim tudi razpravljalo o neopravičenih izostankih posameznih 
odbornikov, je bila zadolžena mandatno imunitetna komisija zbora 
proizvajalcev MLO v Ljubljani, da do prihodnje skupne seje poda 
poročilo o neupravičenih izostankih posameznih odbornikov. 

Vseh sej je bilo v tem razdobju 55 in sicer 23 skupnih, 
19 zbora proizvajalcev in tri izredne seje. 

Poročilo obsega izostanke iz sej MLO od 1. I. 1954-
42. skupne seje MLO. 

Neopravičenih je bilo do 5 sej 29. odbornikov, do lo sej 
P odbornikov, preko lo sej 5 odbornikov, 12 odbornikov, pa ni ime= 

nobenega neopravičenega izostanka. 



I - 5 -

Največ neopravičenih izostankov sta imela tov. Delač Ivan 
j in Strojinc Franc in sicer 23, nato Golob Roman 18, Breskvar Av= 
' gust 12, Dragar Bogomir 11 ter Pečar Prane in Sintič Božo lo. 

Mandatno imunitetna komisija smatra, da naj današnja skup= 
na seja sklepa o tem in predlaga volivcev volilnih enot, kjer so 
bili imenovani odborniki izvoljeni, da jih volivci odpokličejo v 
kolikor na današnji seji ne pojasnijo vzrokov svojih izostankov. 

Mnenja smo, da bi morali odborniki posvečati več pažnje 
sejam MLO in se jih redno udeleževati,v kolikor seveda res nebi 
bili upravičeno zadržani. Gledati pa bi bilo, da se tiste odbornike, 
ki so preveč obremenjeni z drugimi funkcijami razbremeni teh 
funkcij, da bi se lahko bolj posvetili odborniškemu delu in s tem 
bi bil tudi rezultat se$ MLO in zbora volivcev uspešnejši. 

Nadalje je mandatno imunitetna komisija mnenja, da naj 
tisti odborniki, ki smatrajo, da ne morejo izvrševati odborniških 
dolžnosti zaprosijo ljudski odbor za razrešitev. 

Končno smo mnenja, da bi se moral vsak odbornik zaveda= 
ti, da izostanek od sej le iz opravičenih razlogov in da naj vsak 
svoj eventualni izostanek v bodoče bolj konkretizira. 

Predsednik da poročilo mandatno imunitetne komisije 
mestnega zbora in zbora proizvajalcev v razpravo. 

T r t n i k Tone: 

Jaz bi želel vedeti, kako to da imam jaz neupravičene 
izostanke, ker sem se vedno predhodno telefonično opravičil, odno= 
sno sem naročil komu naj me opraviči. 

H r i b a r Jože: 

Jaz sem pobral material iz seznama, kjer se odborniki 
podpisujejo. Kjer ni bilo podpisa in tudi ne pripisanega opravi= 

[žila, tam sem smatral, da je neupravičeno. Tudi iz zapisnikov 
sem ugotovil, če so ti izostanki resnični, Da je tov. Trtnik 

t izostal od sej neopravičeno je razvidno iz prezenčnih list in 
L zapisnikov samih. Zato pa je bilo tovarišem odbornikom sporo= 
l^eno naj svoje izostanke pravočasno opravičijo. Če se odbornik 
i preje ni mogel opravičiti naj se opraviči vsaj naslednji dan 
IP° seji. Mislim, da če skupščinska pisarna zabeležuje ostale bo 
•rMi te, ki se opravičijo zabeležila. Sem pa mnenja, da odborniki 
•Polagajo v s e premalo pažnje na to in se ne opravičujejo. 



K 1 a n j š e k Ada: 
Jaz bi k pripombam tov. Drakslarjeve želela pripomniti 

sledeče. Prve štiri mesece sem bila na bolniškem dopustila pa tudi 
še dva meseca pozneje nisem mogla posečati sej, ker en mesec sem 
bila navezana na hišo. Potem sem prosila Mestni ljudski odbor 
za razrešnico z ozirom na moje zdravstveno stanje. Sazrešnica 
mi je bila odklonjena, jaz pa sem bila nato v mesecu juniju, 
juliju in avgusta stalno na terenu, tako da se nisem mogla opra= 
vičiti, ter tudi ne prisostvovati sejam. 

A r k o Nikaž 
Jaz bi tudi radi pojasnila moje izostanke na sejah. Od 

meseca junija do septembra me ni bilo v Ljubljani, poleg tega pa 
sem z svojim službenim delom in našimi sejami sveta, ki so skoraj 
vedno vsporedno z sejami ljudskega odbora, tako da stojim vedno 
pred izbiro na katero sejo naj grem. Vsekakor pa moram prisostvo= 
vati sejam našega sektorja. Prosila bi ljudski odbor, da se me 
razreši te funkcije, da se vsaj nekoliko razbremenim, ker sem 
dejansko preobremenjena, ostale seje pa so povezane z mojim stro= 
kovnim delom. 

B r e s k v a r Avgust: 
Po poročilu tovariša poročevalca sem manjkal na lo 

sejah. Dvakrat sem naročil tovarišu v službi, da me opraviči, 
osemkrat pa sem bil na službenem potu in se nisem mogel opravi= 
Siti. 

Ker ni nobene druge pripombe več, da predsednik poročilo 
mandatno imunitetne komisije mestnega zbora in zbora proizvajalcev 
na glasovanje ločeno obema zboroma. 

S o g l a s n o sprejeto. 



Ad 2./ RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ODLOKU O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH ODLOKA O DOPOLNILNIH PIAČAH ZA 
PROSVETNE USTANOVE. 

Poročilo poda tov. M a t e 1 i č Alojz, član komisije 
za proračun, kakor dedi: 

Na podlagi soglasja komisije za proračun št. Tajn. 
K 798/7-54- z dne 18. avgusta 1954 predlagamo v odobritev skupščini 
MLO Ljubljana spremembo odloka Mestnega ljudskega odbora mesta 
Ljubljane št. Taja. 525/3-54 z dne 15. maja 1954 o dopolnilnih, 
plačah in položajnih dodatkih uslužbencev prosvetnih in kulturnih 
ustanov, ki je bil potrjen z odločbo $a¥a?eBBgg Izvršnega sveta 
št. S—1214/2-54 z dne 19. junija 1954. 

Sprememba naj bi se izvršila v naslednjem: 
1./ V členu 1. točka 2. je na višji pedagoški šoli 

predvidena dopolnilna plača za 2o profesorjev višje šole v 
razponu od 4 - 6.000.- din. Ker pa je na VPŠ le 16 profesorjev 
višje šole, 4 pa so profesorji srednje šole oziroma predmetni 
učitelji prosimo, da za te štiri odobrite znižanje v razponu 
od 2.5oo.- do 5.000.- din. 

2./ Dalje je v členu 1. točka 8. Mestno lutkovno 
gledališče - priznana dopolnilna plača oderskemu mojstru v raz= 
ponu od 5oo.- din do l.ooo.- din. Ker pa je tov. Jagodic Ciril, 
ki opravlja posle oderskega mojstra v lutkovnem gledališču dela= 
vec, mu kot takemu dopolnilna plača ne pripada, Prosimo, da nam 
dovolite ukinitev te dopolnilne plače. 

5./ V našem predlogu za priznanje dopolnilnih plač je 
pomotoma izostal predlog za dve negovalki, ki opravljata delo 

• vzgojiteljic in sicer ena v vrtcu Savska kolonija, ena pa v 
vrtcu Poljane in jima pripada dopolnilna plača v višini din l.ooo.-. 
Zato prosimo, da se odlok Mestnega ljudskega odbora dopolni tako: 

I Člen 1. točka 38. vrtec Savska kolonija ena negovalka (nižja 
strokovna izobrazba) looo,- din točka 39. vrtec Poljane 1 
Negovalka (nižja strokovna izobrazba) l.ooo.- din. 

Proračunska komisija je predlog pregledala in ugotovila, 
Sa odgovarja predpisom, ter predlaga, da se predlog sprejme,istočas= 

z odlokom, ki se glasi: 



stnl ljudaki"odbor 
glavnega mesta 

LJubljana, dne 3.11*1954 

Ka podlagJL 2* odstavka 23. Člena ln 15* točke 
, člena Zakona o ljudskih odborih mest in ae s triih občin 
tTr.l.lKS 19/52) v sveai e 9* členoa Temeljne uredbe e nazivih 
; lačah ualulbeneev državnih organov ( Ur.l.FLKJ 4/54) ter 
predlog >wta sa prosveto in kulturo lzunja Mestni ljudski 
bor glavnega mesta Ljubljane po oklepu 41. skupne seje odbora!-
mestnega sbora ln sbora proizvsjuleev s dne 3«IX«1954 ! 

O D L O K 

spremembah in dopolnitvah odloka o dopolnilnih plačah in 
loSaJnib dodatkih uslužbencev proračunskih, prosvetnih in 
Itornih ust&nov MLO glavnega mesta Ljubljane ( fajn.žt. 
V5-54 a dna 15* maja 1954)* 

1* član 
2* točka 1* člena se spremeni in se glasi: 

Višje pedagoške šole: 
profesorjev višje šolo 4OGO - 6ooo din 
profesorji srednje šole 25oo - 5ooo din 

2* ulon 
• , \ 

točka 1* Člena ae spremeni in se glasi: 
tajnik ( višja strokovna izobrazba looo » 2ooo din 
vodja pisarne ( nižja strokovna izobrazba) 5oo - looo din 

3. Slon 
57« točko 1« Člena se dodata novi točki 38* in 39« in se 
ita: 
Vrtec Savska kolonija 

negovalka ( nižja strokovna Izobrazba) da looo*- din 
• Vrtec Poljano 
negovalka ( nižja stroovna izobrazba) - looo«- din 

4. član 
Ta odlok začne veljati, ko ga potrdi Izvršni 

t Ljudske skupščina LRS. 

/ P r ^ d a e ^ a MLO: 
(Djtafiirijnn 



Ker k predlogu ni nobenih pripomb, da predsedujoči 
predlog in odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o dopolnil= 
nih plačali in položajnih dodgctkih uslužbencev proračunskih, pro= 
vesvetnih in kulturnih ustanov MLO na glasovanje. 

S o g l a s n o sprejeto. 

Ad 3./ RAZPRAVA IN SKLEPANJE 0 ODLOKU 0 DOPOLNILNIH 
PLAČAH MESTNE HRANILNICE LJUBLJANSKE .V LJUB= 
L JANI. 

Poročilo poda tov. K o v a č i č Leo, član komisije 
za pravne predpise in organizacijska vprašanja, kekk kakor sledi: 

Komisija za pravne predpise in organizacijska vprašanja 
je na včerajšnji seji pregledala sklep Mestnega hranilnice 
ljubljanske v Ljubljani o dopolnilnih plačah ter odločbo o 
določitvi položajev in njih razvrstitvi v položajne razrede po 
predlogu upravnega odbora Mestne hranilnice ljubljanske. Sklep o 
dopolnilnih plačah se pravilno glasi: 

S K L E P 

o dopolnilnih plačah, in nagradah uslužbencev Mestne hranilnice. 

A. Dopolnilna plače. 
1. člen 

Dopolnilna plača uslužbencev Mestne hranilnice ljubljanske se 
določa po vrsti službe in delovnih mestih. 

Dopolnilna plača se lahko dodeli uslužbencem na delovnih mestih 
predvidenih s tem sklepom. 

2. člen 

Delovna mesta se razporejajo v štiri grupe in sicer: 
I. grupa: 

ravnatelj, sekretar, glavni računovodja, 



šef kreditnega oddelka, pravni referent, 

II. grupa: 
glavni blagajnik, vodja tekočih računov, 
šef hranilne službe, referent v kreditni službi, 

III. grupa: 
knjigovodja, likvidator, blagajnik, 
referent, 

IV. grupa: 
pomožni knjigovodja, kontist, pomožni likvidator, 
pomožni referent, števec. 

3. člen 

Uslužbencem na delovnih mestih iz 2. člena tega sklepa se določajo 
naslednje dopolnilne plače: 

I. grupa 3.000.- do 6.000.- din 
II. grupa 2.000.- do 5*000.- din 
III. grupa I.500.- do 3.5oo.- din 
IV. grupa 800.- do 2.000.- din. 

4. člen 

Uslužbencem, ki opravljajo posle daktilografa I. razreda se lahko 
določi dopolnilna plača do 2.000.- din mesečno. 

Pripravnikom se lahko določi dopolnilna plača do I.500.- din 
mesečno, če opravljajo posle na enem od delovnih mest iz 2. člena 
tega sklepa. 

Pomožnim uslužbencem, ki opravljajo zunanjo službo in telefonistu 
se lahko določi dopolnilna plača do 600.- din mesečno. 

5. člen 

Kvalificiranim delavcem se lahko določi dopolnilna plača do 2.5oo. 
din mesečno. 

6. člen 

Uslužbencem, ki imajo slab uspeh pri delu se ne izplačuje dopolnil 
plača. 



Višino dopolnilne plače določa ravnatelj Mestne hranilnice v 
sporazumu s komisijo za uslužbenska vprašanja. 

Vodilnemu osebju določa dopolnilno plačo Upravni odbor Mestne 
hranilnice. 

8. člen 

Dopolnilne plače se izplačujejo iz sklada za nagrajevanje usluž= 
bencev in delavcev Mestne hranilnice. 

9. člen 

Dopolnilne plače se izplačujejo mesečno naprej od 1.-marca 1954 
dalje. Pri vsaki spremembi teče nova dopolnilna plača od 1. dne 
naslednjega meseca. 

B. Nagrade. 

10. Člen 

Od časa do časa se uslužbencem Mestnega hranilnice lahko izplača 
nagrada. 

Nagrada se podeljuje uslužbencem, ki se v službi posebno prizadeva 
jo ter pokažejo znaten uspeh pri svojem delu. 

11. člen 

Odločbe o nagrajevanju izdaja ravnatelj hranilnice v sporazumu 
s komisijo za uslužbenska vprašanja. 

Odločbe o nagrajevanju vodilnega osebja izdaja Upravni odbor 
Mestne hranilnice na predlog ravnatelja. 

O D L O Č B A 

o določitvi položajev in njih razvrstitvi v položajne 
razrede. 



poleg ravnatelja se določajo pri Mestni hranilnici ljubljanski 
Še naslednji položaji: 

1./ sekretar, 
2./ glavni računovodja, 
3./ šef kreditnega oddelka, 
4./ vodja tekočih računov 
5./ šef hranilne službe 

II. 

Položaji pri Mestni hranilnici ljubljanski se razvrščajo v nasled= 
nje položajne razrede: 

1./ ravnatelj ..... I.razred 
2./ sekretar. . . .III. razred 
3./ glavni računovodja III. razred 
4./ Šef kreditnega odd. Illrazred 
5./ vodja tekočih ra«. IV. razred 
6./ šef hranilne službe V. razred 

III. 

Višino položajnega dodatka določa organ, ki je ristojen za imeno= 
vanje in razrešitev dotičnega uslužbenca. 

Predlagana razvrstitev položajev in plačilnih razredov stopi v ve= 
ljavo, čim jo sprejme MLO glavnega mesta Ljubljane, uporablja pa 
se od 1. septembra 1954. dalje. 

Predsedujoči da poročilo tov. Kovačiča z sklepom in od-* 
ločbo v razpravo. 

M a t e 1 i č Alojz: 

Tudi proračunska komisija je stvar pregledala in ugotovila 
aa so dopolnilne plače Mestne hranilnice take kot jih predpisuje 
Precba za banke in hranilnice torej je predlog upravičen. 



B o r š t n i k Franc: 

Po mojem mnenju Ure-ba o dopolnilnih plačah izgubi svoj 
smisel,ker po členu 4. predloga prejemajo dopolnilno plačo vsi 
od prvega do zadnjega.Ta Uredba pa je izšla radi tega,da se 
podčrta strokovnost.V 4. členu pa povdarja,da prejema dopolnil-
no plačo tudi pomožni uslužbenci.Res gre ta iz fonda za nagra-
jevanje, vendar bo ta stvar na terenu napravila precej zbrke. 
Že takrat je bilo precej govora,ko so se obravnavale dopolnilne 
plače dr;avnim ustanovam.Sedaj pa bodo na terenu videli,da je 
Mestni ljudski odbor sprejel sklep,da v Mestni hranilnici prejme-
jo dopolnilne plače vsi.To stvar bi predlagal ,da se ure-di. 

T u r n a Ostoj: 

V 4. členu je rečeno,da "lahkondobi dopolnilno plačo ta 
in ta,ni pa rečeno,da mora vsak dobiti.To dopolnilno plačo dolo-
ča direktor po zaslugah. 

M r a v 1 j e Božo: 

Mismil,da tu ne bi imeli dosti govoriti.Tisti ljudge,ki 
delajo preko uradnih ur, bodo pač prejeli dopolnilno plačo,ker 
nesmejo prejeti dodatka za nadure.Direktor oz.starešina oddelka 
bo že vedel komu se lahko dopolnilna plača določi.Tisti ,ki tega 
ne zasluži se mu dopolnilna plača gotovo ne bo plačala.Starešina 
oz.direktor Hranilnice bo pač ugotovil strokovno sposobnost in 
prizadevanje pri delu ter dopolnilno plačo določil. 

J e n k o Marijan: 

Kolikor je meni znano pripravniki sploh nimajo pravice 
do dopolnilnih plač.Mislim,da je zgrešeno,da sklenemo,da se da 
pripravnikom dopolnilna plača.Vprašanje je,če pripravnik sploh 
lahko opravlja službo samostojno brez pomffiči. 

Druga stvar je,ki se mi ne zdi pravilna je člen 9«,ki 
pravi,da se dopolnilne plače plačujejo od 1.marca nazaj.Določba 
je predvidevala,da se določijo dopolnilne plače do 1.maja.V koli-
kor pa bi ta rok bil zakasnjen ,naj se smatra od dne sprejetja. 



D e r m a s t i a Mara; 

Mene interesira kako je to,da ni v Mestni hranilnici nobe 
nega računovodja,ki bi bil v II.razredu.Računovodsko mesto je 
pač eno od glavnih, mest v podjetju.Tu je pa računovodja šele v 
III.razredu. 

K o v a č i č Leo; 

Jaz bi dal k gornjim pripombam nekatera pojasnila.Polo-
žaj pri bankah je nekoliko drugačen,kot položaj v hranilnicah. 
Dejansko te dopolnilne plače,ki naj jih prejmej o,uslužbenci gre-
do iz sredstev,ki jih je kolektiv že zaslužil in sicer iz sklada 
za nagrajevanje. 

Opozoril,bi na Uredbo o bankah in hranilnicah,ki govori 
o uravnavanju službe.Po Uredbi o bankah ima upravni odbor precej« 
šnje kompetence in po Uredbi je tudi napravljen statut,da se do-
loči višina sklada za nagrajevanje.Naš upravni odbor je določil 
po štatutu sklad za nagrajevanje in ima seveda tudi pravico raz-
polagati s tem skladom.Ia sklad je razdeljen na tri dele: en del 
gre ^a'dopolnilne plače,en del za nagrajevanje in en del za sub-
vencije. Iz sklada za subvencije je ddla Mestna hranilnica 12o.ooo 
din za poplavijence,za kroniko din loo.ooo.- itd.,tako da mislim, 
da upravni odbor vodi v tem oziru neko pravilno politiko in mislim 
da je tudi pravilno,da se tudi uslužbencem v kolikor imajo zaslu-
ge pri delu da dopolmšilne plače. 

Kar se formalne plati tiče,to je izdelave sklepa o do-
polnilnih plačah, se je Mestna hranilnica držala do potankosti 
odloka,ki ga je izdal guverner Narodne banke FLRJ.Med bankami 
in hranilnicami ni nobene bistvene razlike, v kolikor hranilnice 
nimajo drugačne službe.Povdaril bi,še enkrat,da so to sredstva,ki 
so že zaslužena in iz katerih se lahko dajo nagrade. 

Glede pripombe tov.Jenka tičoče se pripravnikov bi pojasnil 
da so to pripravniki,ki delajo popolnoma samostpjno,nimajo pa še 
dovolj službenih let,za svoje delo pa odgovarjajo samostojno. 
Ta sklep je izdan na temelju pravilnika,ki je šele pred kratkim 
izšel,in na podlagi tega pravilnika smo izdelali predlog in ga 
dali v potrditev Mestnemu ljudskemu odboru.Banka eB-rk^aniiftiea je 
centralistično vezana na centralo ,centrala jim tudi določa plače, 



in odreja namestitve,dočim mi smo samostojna organizacija,ki ra-
zen Mestnega ljudskega odbora nima nikogar nadrejenega.Člani 
upravnega odbora so člani MLO. 

Računovodja v podjetju in računovodja v naši ustanovi ima 
precej različno delo. Mi smo imeli precej razprave o tem, kam 
bi računovodje dali. Nadzorni odbor je ugotovil, da je knjigovod= 
ja pri nas le registrator ter, da se mu da višja dodatna plača 
le radi tega, k^r je soodgovoren z direktorjem. 

Predsednik da na glasovanje sklep o dopolnilnih plačah 
in nagradah uslužbencev Mestne hranilnice. 

S o g l a s n o sprejeto. 

£ Dalje da predsednik na glasovanje odločbo o določitvi 
položajev in njih razvrstit^vi v položajne razrede. 

S o g l a s n o sprejeto. 

Ad 4./ RAZPRAVA IN SKLEPANJE 0 SKLEPU 0 ODŠKODNINI ZA 
PREKOMERNO OBRABO OBLEKE, OBUTVE IN VOZIL ZA 
USLUŽBENCE NA TERENSKEM DELU. 

Poročilo poda tov. dr. Pre t n a r Jože, Član 
mestnega zbora kakor sledi: 

Tovariši odborniki! Del uslužbencev MLO opravlja svojo 
službo tudi na terenu. T a služba je cesto zvezana z izrednimi 
stroški. Gre n.pr. za izredno in prekomerno obrabo obleke in obut= 
ve, ki je uslužbenceva last, ali za uporabo lastnih vozil (avto= 
mobila, motorja ali dvokolesa) in pogonskih sredstev, za uporabo 
razne tehnične opreme pri delu, ki so last uslužbenca, ali za 
drobne izdatke uslužbencev, za uporabo cestne železnice, avto= 
busa in trolejbusa ali za uporabo telefona. Teh izdatkov v 



opravljanju službe na terenu MLO uslužbencem do sedaj ni 
vračal in tudi niso upoštevani v kakršnikoli obliki pri njego= 
vik prejemkih. 

Da bi gotovi uslužbenci ne bili neupravičeno izkorišča= 
ni in prikrajšani se predlaga, da oba zbora sprejmeta poseben 
sklep o pavšalni odškodnini za obleko , opremo in pripomočkov pri 
terenskem delu. 

Da bi se preprečila izigravanje tega sklepa se je na= 
pravila formulacija tako, da bi prišli v poštev samo oni 
uslužbenci, ki so pretežno zaposleni pri terenskem delu in da 
bi se izplačevali samo eU»#a dejanski stroški določenega najviš= 
jega zneska, jamstvo za to, pa bi bila ugotovitev in predlog 
starešine in odločitev predsednika Mestnega ljudskega odbora. 

S k l e p bi se glasil: 

S K L E P 
obleko 

o pavšalni odškodnini za/opremo in pripomočke pri terenskem delu. 

1. člen 

Mestni ljudski odbor glavnega mesta Ljubljane pia&uje 
svojim strokovnim uslužbencem odškodnino za prekomerno obrabo 
obleke, obutve, opreme ter za male potne stroške (cestna želez= 
niča, telefon, avtobus), ki so v zvezi z delom na terenu. 

2. člen 

Uslužbencem, ki stalno uporabljajo pri terenskih 
delih svoja vozila (kolesa, motor, avto) se izplačuje odškodnina 
za stroške za vzdrževanje in za pogon vozila. 

3. člen 
Odškodnina se plačuje za nazaj v zneskih, ki se dolo= 

Čijo po predlogih starešin organizacijskih enot MLO. 
Višina odškodnine se ugotavlja po pravilih (normah), 

ki jih izdela posebna komisija MLO. 

M a t e 1 i č Alojz: 

Komisija za proračun je pregledala tozadevni predlog 
in soglaša s posameznimi obračunskimi postavkami. Proračunska 
komisija smatr„, da je pravilno, da se te odškodnine plačujejo. 

Po pregledu delovnih mest, ki pridejo nujno v poštev 



ge je izkazalo, da gre za: 
42 različnih inšpektorjev (od gradbenih do finančnih), 

8 geodetov, geometrov in figurantov, 5 revizorjev v financah, 15 
arhitektov, inženirjev in tehnikov, če delajo na terenu, 6 agro= 
nomov in veterinarjev, 8 mest tajništva za stanovanjske zadeve, 
kolikor delajo na terenu, lo uslužbencev za izterjavo dohodkov, 
lo kurirjev in ca lo mest s terenskim delom (cenilci, ekonomat, 
vojni odsek, razlastitve na terenu in oszalo terensko delo). 

To je skupaj loo do llo službenih mest, od katerih so 
nekatere skoraj izključno terenska. Zato smatramo za umesten podani 
predlog, da naj bo gornja meja pavšalne odškodnine din 5»ooo,-, 
spodnja meja pa 0 in da se mesečno za nazaj določi, koliko znaša 
v posameznem mesecu ta odškodnina za določeno mesto, pri čemer 
se presoja čas prebit na terenu in veta dela. Smatramo, da največ 
obleke, obutve in t.d. potrgajo geometri in gradbeni nadzorniki, 
najmanj pa uslužbenci, ki imajo inšpekcijo v pisarniških pro= 
štorih izven Kresije. 

Med višjo skupino odškodnine spadajo seveda tudi večina 
uslužbencev Uprave za investicije, kar pa ne bremeni proračuna 
temveč investicije same. 

Napravljena kalkulacija po zgornjih principih kaže, da 
bodo te več ali manj pavšalne odškodnine znašale mesečno približ= 
no 25o.ooo,- din ali v letošnjem proračunu do konca leta približ= 
no 7 5 0 . 0 0 0 . - din. 

Sredstva v proračunu so zagotovljena s predvidenimi 
prihranki. 

Komisija za proračun se strinja s predlogom komisije za 
pravne predpise in organizacijska vprašanja. 

Predsednik, da gornja dva poročila v razpravo. 

S k o k Ciril: 

Jaz bi predlagal, da se beseda obleka črtala ven. Mi 
imamo zelo strogo uredbo, da obleke ne smemo plačevati. Strinjam 
se z vsem drugim, posebno tam , kjer so težji pogoji dela. Naj 
bi se ostalim določil terenski dodatek, za obleko pa le tam, ker 
služi obleka za zaščito pri delu. 

P e r n u š Anka: 

Meni zanima v koliko so upoštevani tudi inšpektorji 
za prosveto. 



M a t e 1 i č Alojz: 

Pojasnil bi, da so za prosvetne inšpektorje tudi dolo= 
ceni dodatki in sicer za osnovne šole in za predšolsko vzgojo. 

J e n k o Marijan: 

Mene zanima v koliko so upoštevani organi notranje, 
uprave, ki imajo terensko delo. Ti organi dobivajo sicer teren= 
ski doatek. 

T u r n a Ostoj: 

Pri tej stvari bi rad nekaj opozoril, da je veliko 
delovnih mest nezasedenih. To bo služilo nekako za stimulacijo, 
ker imajo premajhne plače. Mi ne smemo tako strašno rigorozno 
gledati na predpise. 

Dr. P r e t n a r Jože: 

Kar se tiče tega, da bi se mesto oblek dali terenski 
dodatki, bi pripomnil, da je bilo ravno radi tega formulirano 
tako, da se da dodatek za obleko, ker se ne more dati terenskih 
dodatkov. Gre tu za dejanske stroške, ker se njegova obleka 
umaže in raztrga, nima pa zato nobene odškodnine. 

Š k e r l a v a j Milan: 
Mene zanima, kako se določi dodatek za obleko prosvetnim 

inšpektorjem. Po tem takem, bi moral dobiti ves MLO obleko. Če 
imajo gotovi ljudje preslabe plače, naj Mestni ljudski odbor iste 
regulira . Ce bi pa vsi dobili obleko kam bi pa prišli. Ce ima 
tovariš na terenu tako delo, potem naj dobi dodatek v obliki 
denarne nagrade. Da bi pa določili dodatek prav za obleko posebej 
se ne strica* 

M r a v 1 j e Božo: 

S tovarišem se nebi strinjal, da uredba »e pravi, da ne 
moremo dati pavšalnih dodatkov. Mi imamo par geodetov in geomertrov 
ki hitro izrabijo par čevljev, ker so na terenu po raznih gozdovih 
itd., ko gredo figurirati in radi tega mislim, da bi bilo upra= 
vičeni, da dobe odškodnino. Ravno tako kurirji, ki uporabljajo svo= 
ja kolesa. Mi mu istega ne moremo dati popraviti na račun MLO. 
Pomagati mo moramo na en način, ne smemo pa seveda predpisov 
spreminjati. 



K o s t j u k o v s k i Georgij: 
Pri nas imaoio tehnično osobje in pismonoše, ki dobe 

vsako leto eno zimsko obleko, eno letno obleko, dva para čevljev 
in vsaka štiri leta plašč. Za vse to se odteguje mesečno din 
l,5oo.- oziroma sedaj din 2.000.-. Ce se mesto obleke in obutve 
da uslužbencem terenski dodatke je to pravilno,vendar se mi zdi, 
da je znesek 3*000.- din v te svrhe previsok.Kar se pa tiče obleke 
in obutve kurirjev, se mi zdi boljše,da se istim kupi uniforme,ka-
tere bodo isti tudi nosili,torej bo denar porabljen za deločeno 
svrho,če bi se jim pa dal nadomestek v denarju,je pa vprašanje,ka 
ko bi se ta denar porabil.Gotovo pa je,da marsikdo obleke ne bi 
imel. 

T u r n a Ostoj: 
Povdaril bi,da te stvari v podjetjih urejuje tarifni pra-

vilnik ,za ustanove pa je treba rešiti na drug način. 

B Q6Ž m a n e Ivan: 
Kolikor vem iz prakse ,kot član Sveta za šolsttro,dobro 

vidimo,da se njhče noče javiti za šolskega inšpektroja in da v 
bodoče ne bomo mogli dobiti več inšpekcijskih organov.Zato se mi 
zdi pametno,da se v tej stvari nekaj ukrene. 

K o v a č i č Leo: 

Jaz mislim,da je treba gledati tu na proncipieSmo vpra-
šanje ali jim damo ta dodatke v obliki kot je predlagana,da bo 
njih delo poplačano s tem dodatkom.Tovariš Turna ima popolnoma prav. 
Če se pa komu zdi,da formulacija za ta dodatek ni dobra,potem naj 
stavi konkretni predlog. 

C u r k Ivan: 
Jaz sem bil že v začetku proti besedi obleka.Če bomo dali 

uslužbencem obleko,bo to povzročilo nezadovoljstvo med delavci,ka 
terim po Uredbi tega nesmemo dati. Jasno pa je,da je terenskim de-
lavcem treba dati nek dodatke za njih delo na terenu.Ne strinjam 
pa se s predlogom,da se da dodatek prav za obleko in obutev. 



D e r m a s t i a dr»Marijan: 

Dovolite , da se tudi malo jaz umešam v to diskusijo. 
Pozabiti ne smemo na eno stvar,da je ta predlog praktično po-
sledica že storjenega sklepa,od takrat ko smo govorili o stanju 
administracije Mestnega ljudskega odbora.Eno dejstvo je,da tova-
riši, ki delajo na Mestnem ljudskem odboru nimajo nobenega posebne-
ga dodatka za nadurno delo,druga stvar pa je,da imamo celo w -
sto praznih sistemiziranih delavnih mest za katera ne moremo do-
biti strokovne delovne sile,ker ima ista drugod boljše pogoje, 
kot na Mestnem ljudskem odboru.To velja za vsa tista mesta,ki 
so vezana strogo na stbukovno delo,inšpektorsko delo itd.Lahko 
se spominjate na poročilo,iz katerega je bilo razvidno,da na 
MLO-u niso zasedena inšpekscijska mesta.Tu je prilično drugačna 
situacija v pogledu plačevanja ljudi kot na Okrajnem ljudskem 
odboru Ljubljana- okolica,ker se stvar menja z ozirom na okoli-
co. Vsak uslužbenec,išpektor,revizor itd.,ki ima delo preko 
meje Mestnega ljudskega odbora dobi za delo dnevnico oz.terenski 
dodatek.Tudi naši geometri in inšpektorji grado na teren pa osta-
nejo v mejah Mestnega ljudskega odbora torej mogoče pol kilometra 
razlike,pa ne dobe niti dnevnice niti terenskega dodatka.Mi smo . 
vso to stvar ugotovili in se tudi dogovorili,da zadolžimo Tajni} 
štvo,da se z predsednikom na čelu dogovori za nadoknadenje tega 
dodatka za ljudi,ki svoj posel izvršujejo na terenu,so pa radi 
togosti predpisov prikaajšani. Če gre na pr. naš inšpektor na 
svoj posel na rob Ljubljane,ali v Polje mora,če se mu delo za-
vleče na svoje stroške jesti in plačati tudi prevoz in zato ne 
dobi ničesar kar bi mu nadoknadilo te stroške.Zelo težko si pred-
stavljam, da bo vršil tak človek svoj posel v nedogled zaradi 
zavesti in veselja da dela lahko za ^estni ljudski odbor,Mislim, • 
da je ravno s tega stališča gledano,sklep pravilen in tudi mis-
lim, da je to važno zato,kako se to delo izvrši.Zato pa je tudi 
proračunska komisija Mestnega ljudskega odbora imela priliko 
da bo to stvar spremljala in ^estni ljudski odbor o pravilnosti 
nagaajevanja tudi obveščala. 

P6i p a n Prane: 

Tovariši odborniki! Mislim,da se vsi strinjate s tem,da 
ti ljudge dobijo dodatek.Gre se le zato,da se črta v predlogu be-
seda obleka.V tej smeri naj se torej predlog popravi. 



- 2o -

T u r n a Ostoj: 

Predlagam,da se formira sklep tako,da govori o pavšalni 
odškodnini za opremo in pripomočke pri terenskem delu.Ostalo naj 
se izpusti.V ostalem pa naj sklep velja kakor je predlagam. 

Predsednik da predlog sklepa z popravkom kakor ga je pred' 
lagal tov, Tgma 0 stoj na glasovanje. 

S o g l a s n o sprejeto, 

Ad. 5/ RAZPRAVA IN SKLEPANJE 0 SKLEPU 0 NAGRADAH IN 
SEJNINAH ČLANOM SVETOV IN KOMISIJ MLO. 

Predlog obrazloži tov. dr. P r e t n a r Jože,član mest-
nega zbora kakor sledi: 

Tovariši ljudski odborniki! K tej točki dnevnega reda niste 
prejeli razmnoška,ker to ni bilo mogoče. 

Organizacija in vsebina dela,ki ga morajo v izvrševanju 
svojih delžnosti opravljati ljudski odborniki bodisi na sejah 
obeh zborov, v posameznih svetih,komisijah itd. se je izredno raz 
širila in poglobila.Poleg velike izgube prostega časa zahteva tudi 
obilo študija,priprav in dela.S tem so zvezane posredno ali nepo-
sredno tudi gotove materialne žrtve.Vse to delo ni honorirano. 

Da pa se predsednikom in članom posameznih svetov in komi 
sij ter odbornikom ,ki sodelujejo na sejah zborov ter rabljenim 
sodelovcem v svetih in komisijah vsaj deloma povrnejo gotove ma-
terialne žrtve,z neko pavšalno odškodnino,se predlaga zboroma,da 
sprejmeta naslednji 

s k 1 e_2 

l.člen 
Ker skrbijo predsedniki svetov Mestnega ljudskega odbora 

za dobro pripravo in vodijo seje svetov,so več ali manj v stalnam 
stku s predsednikom Ljudskega odbora,kjer individualno ali na skup-
ni s eji razpravljajo o glavni pro blematiki resorne politike in 
skrbijo za načrtno obravnavanje problemov na eejah svetov,kakor 
tudi na sejah ljudskega odbora,so v stalnem stiku s tajnikom svo-
jega resornega sveta in od časa do časa tudi na razpolago držav-
ljanom,ki se lahko na njih obračajo z opozorili, predlogi ali pa 



zaradi razpravljanja,se jim določa pavšalna mesečna pdškodnina 
- t? 

v znesku od 3»ooo do 5.ooo dinarjev. 
Ta odškodnina se bo izplačala od 1.septembra 1954 mesečno 

v naprej. 
Konkretno višino odškodnine za posamezne predsednike sve-

tov določa predsednik,Ljudskega odbora. 

2. člen. 

Ker ipnogi ljudski odborniki in strokovni delavci sodelu-
jejo na sejah svetov in komisij ter dajejo svoj prosti čas ter 
vztrajno in intenzivno delo na razpolago v teh organih,se jim me-

A &.,» * ». v 'Ia (t-
sto posebne odškodnine ali honorarja izplačuje na sejninah in si-
cer : 

a) članom svetov in komisij ter uzrecno vabljenim sode-
lavcem loo.— din od vsake polne ure neprekinjene seje,vendar 
najmanj 15o,- in največ 4oo,- din od ene seje; 

b) predsednikom komisij še 25/» poviška k sejninam pod 
točko a) zaradi večje odgovornosti in priprav za sejo. 

3.člen 

Pavšalna odškodnina odbornikom za seje ljudskega odbora se 
določa z zneskom 2oo,- din za seje. 

4. člen 

IV-M6r; Cv>t, .j i 
Sejnine za seje svetov in komisij obračunava in izplačuje 

po odredbi tajnika Ljudskega odbora računovodstvo MLO mesečno za 
nazaj. 

5. Člen 

Tajnik Ljudskega odbora odobrava sejnine samo na podlagi 
zapisnikov sej podpisanih od tajnika in predsednika sveta oz. 
komisije z izrecno navedbo koliko polnih ur je t rajala seja in 
z izrecno navedbo ves čas na aeji prisotnih članov. 



Pavšalna odškodnina odbornikom za seje ljudskega odbora 
se izplačuje ljudskim odbornikom na podlagi osebnih podpisov na 
prezenčni listi. 



M a t e 1 i ž Lojze: 
Komisija za proračun MLO je tia podlagi osnovnih podatkov napravila 
proračua, pe katerem bi znašali izdatki za predaednike svetov me-
sečne ca 30 do 35.000 din ali letos še ca 120.000 din. 
Ti izdatki so zagotovljeni aa poatavki skupščinskih izdatkov. 
Komisija za proračun MLO smatra, da je odškodniaa v obliki pavšalni 
sejnia primerna. 
Po izračunu d08edanjega števila im udeležbe na sejah svetov ia 
komisij bi skupne sejnine znašale 

Predlagam, da ae odobri ta Izdatek iz rezerve proračuna MLO, v ko-
likor bi ae ne mogel kriti iz prihrankov na osebnih izdatkih po-
sameznih tajništev ali na poatavki: "stroški za zasedanja ln kemlsi 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Slišali ste predlog sklepa o nagradah in aejninah članom avetov ln 
komlaljaMLO s pripomba adnasno mišljenjem Komisije za pravne pred-
pise ln organizacijska vprašanja MLO in Komisije za proračun MLO. 
Taka dopolnjeni oz.apremenjeai predlog aklepa o nagradah in aejnifca 
člaaam avetov ln komiaij MLO dajem v razprava. 

T u r n a Ostoj: 
Predlog aklepa bi dopolnil v toliko, da ao pri aejalnah všteti tudi 
tajalki avetov, ker glavna breme dela le noaijo tajaiki svetov. To 
je bolj priznanje kot pa dejamakl zaslužek za dela, katerega taj-
niki avetov opravljajo. 

H e d o l J k o v l č Vukadin: 
Prosim, č* mi ae pojasni kdo aa vabljeni pesvetovalcl ia kdaj ao 
eni pri aejah. 

P r e t n a r dr. Jože: 
Potrebrno je bilo pritegniti k delu komisij tudi pesvetovalce, kate 
rih komisije same kot take nimajo. Taka komisija je keakretno Ko-
misija za pravae predpiae ia organizacijska vprašanja. Iz odbora 

mesečno za tekoče tromesečje 
za aeje svetov., 
za aeje komiaij. 
za aeje MLO..... 
ali s k u p n o 

ca 40.000 ca 120.000 
ca 75.000 ca 225.000 
ca 72.000 ca 215.000 
cal87.000 ca 560.000 



sme v komisiji trije, včasih pa cele same dva. Danes je naša 
zakon©daja take razpredena in kempliciana, ker se predpisi ved*© 
menjavaje. Dele te ksmisije se je ©krepile prav na ta način, da 
se v K©misij© pritegnjeni spesialisti-str©k©vnjaki pravne streke. 
Na ta način ima Kemsija za pravne predpise in ©rganizacijska 
vprašanja MLO 1 predstavnika ©d sodišča, 1 ©d notranje uprave in 
1 ©d Sekretariata za zakenedajne zadeve LRS. Tako je Kamisija 
strekovne dobre podprta. Ti t©variši nimaj© ©dborniških dolž-
nosti, delaj® pa z nami, zel© plodn© in vestn©, zat© smatram za 
p©trebn©, da je treba dati tudi tem članem K©misije za pravne 
predpise in organizacijska vprašanja MLO nek© priznanje. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Poleg tega je še ©bičaj in nujna petreba, da se na peedine seje 
in kemisije pevabi str©k©vnjake-specialiste, ki sodelujej© na 
teh sejah in pemagaj©, da se peedine stvari boljše razčistije. 
Ti ljudje spadaje v kategorije povabljenih strokovnjakov. Treba 
jim je dati primerno kompenzacj« za njih©v©del©, t© za t©, ker 
bi ti ljudje v tem času, ko s© zaposleni pri delu v eni ali drugi 
komisiji, ne morejo zalsužiti t©lik© k©t bi sicer lahke zaslužili. 

N c d c l j k o v i Č Vukadin: 
Nisem zasledil, kake so tretirani uslužbenci MLO-a, ki se vedno 
na sejah prisotni kot odborniki MLO-a. 

B e r m a s t i a dr. Marijan: 
Oni spadaje v kategorijo "povabljenih strokovnjakov", katera je 
predvidena ravno zaradi te&a. 
Mislim, da lahko preidemo na glasovanje. 
Dajem predlog sklepa © nagradah in sejninah članem svetov in 
komisij MLO na glasovanje. 
Predl©g sklepa © nagradah in sejninah članom vsteov in kemisij 11LC 
s pripombami komisije za pravne predjise in organizacijska vpra-
šanja MLO ia Kemisije za proračun MLO 

je s o g l a s n o sprejet. 



/. z 
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P r e t n a r dr« Ježe: 
V zvezi z isto točke dnevnega reda se predlaga naslednji sklep: 

i 



Ljubljana, dne 1.X.1954. 

— * P o »»Jf« 1^ ^Pornbi 139. člena Zakona o ljudskih odborih sest in mestnih občin ( ffr.l.LBS 19/52) izdal« Mestni 
lto°rl f S 2 ***!* PO ^kiepu 44? 8kupne aeje meatnega zbor« in sbora proizvajalcev z dne 1. oktobra 1954,naslednji 

S K L E P 

i. len 

Py«daednik 3 ve ta za gospodarstvo inžiner 
»l 5 2 i * fV? V 8 a fi" funkciji in ne more imeti nobe-
v znesku U T o l ™ ^ " - določa^pavšaln. mesečSTnag^s 
v naprej?® ******* 8 0 ^ ^ od Imejte*«* 1954 mesečno 

Predsednik MLO! 
( Dr.Marijan Dermastia) 



•r 

P e r m a s t l a dr. Marijan: 
Gre za stalno nagrad* tsv. K l e m e a š i 5 - u iag. Ivu v 
višini din 26.000, ker dela na tem peslu. 

Daj em predlsg tsv. P r e t n a r dr. Jožeta na razprave. 
Zeli kde ed tsv.edbsrnikev besede? Tovariši odbsmiki, 5e se 
strinjate s predlegem, presim, da dvignete rske. 

Predlsg je ss g 1 a s n o spreje 



i>t 

Ad 6. RAZPRAVA IN SKLEPANJE O DODATNEM ODLOKU O SISTEMIZACIJI 
BBBŽBENIH MEST, PRIPADAJOČIH DOPOLNILNIH PLAČ IN FUNKt-
CIJSKIH DODATKOV ZA USLUŽBENCE MLO. 

PereS-ilo poda tev. P r e t n a r dr. Jože, olan mestnega 
zbora, kaker sledi: 



Ljubi Jana,dne 28.sept.1954. 

P o r o £ J I o 

k predlogu o poviSanju sistemizacij« 
delovnih mest v aparatu MLO. 

Pri sestavljanju predloga organ I zaci J ske sheme ln deolo-
u delovnih mest v posameznih organizaciJskI h enotah so sodeloval! 
načelniki ln Šefi samostojnih odsekov. Poročilo zajema tudi pro-
tlko, IzneSeno ob tej priliki od strani pristojnih starešin. 

Organizacijska shema o Številu delovnih mest v predlo-
obllkl, predstavlja minimalno Število mest, potrebnih za redno 

ovanje v posameznih organizacijsklh enotah. Kljub temu, da so 
ustanovljena tri nova tajništva, predstavlja predlog sedanje 
* napram stanju pred reorganizacijo • zvISanje le za 20 d t l o v 

mest. 

V zvezi z sklepi MLO-I« je po predlogu notranja orga-
cija nekaterih tajništev nekoliko spremenjena In prilagojena 

f potrebam. Nepotrebna delovna mesta so bila odpravljena tn me-
_ eh ustanovljena - napram potrebam • nova. 

Skladno s sklepi ML0~Ja o povečanju organizacijsklh enot 
otrebno, da se vzporedno s sklepanjem o predlogu za povečanje Ste*» 
delovnih mest v posameznih organ I z.enotah sklepa tudi o dopolni I-

odloku« o dopolnilnih plačah In položajnlh dodatkih v zvezi z Iz-
no reorganlzacijo (n spremenjeno s+ruktu'ro v administraciji MLO 

na to. da na novo ustanovljenih položajih ln delovnih mestih 
dopolnilnih plač In položajnlh dodatkov. 

9 naslednjem podajamo pregled sprememb In dopolnitev po 
izacijsklh enotah : 

I. T a j n U t v o : 

V Tajništvu sta 
to je za pomočnika tai 

Delokrog dela t 
ojnost spadajo zadeve Iz 
upravnih poslov v adminl 
fl samostojnih odsekov, 
pa le vst tekočI posli. 
več ena oseba. Za to je 

ka utemeI jena* 
Posle mestnega 

sek M L O . Pravilno je, da 
Tajništva MLO delovno me 
skupaj 92 delovnih mest 

bila na novo ustanovljena dva delovna 
nika ln mestnega pravobranlI ca. 
ajnika MLO ie zelo obsežen. V njegovo 
področja skupSčine MLO, koordinacija 

straciji * sem spada delo z načelniki 
organizacijske tn sploSne zadeve, poleg 
Praksa je pokazala, da tega dela ne 
ustanovitev delovnega mesta pomočnika 

pravobranilca Je doslej opravljal prav« 
se ti poslt združijo In ustanovi v ok-

sto mestnega pravobranIIca« Tajništvo 
uslužbencev in 21 delovnih mest delav« 

11. Tajništvo za gospodarstvo i 

t 

Z odlokom MLO-Ja je btla ustanovljena Gozdna uprava 
amostojna enota za upravljanje gozdnih predelov ljubljene. Dalje 
s sklepom MLO-ja osamosvojila se Uprava za Investicije. Ker na 
1 tega obe upravi Izpadeta Iz sestava Tajništva za gospodarstvo 
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regu 
•ajn Ištva I administrativna uslužbenka 

Z ozlrom na 
Itev Urada za urban 

n Šteje 51 delovnih m e s t . 

ustanovitev Tajništva za stanovanjske zadeve In 
tzem se Je število delovnih mest znižalo za 
me tf« 
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ov stanovanjske izgradnje / 3 referenti / sTuaij 



4» referat za opravljanje kreditnega sklada i 2 referent« 
5* stanovanjski urad : šef »rada In 3 uslužbenci 
o* pisarna s 3 uslužbenci 

m
 . ..
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 »tanovanjske zadev« spadat« X« 
anovanjskl upravi U /Litostroj / In II* Uslužbenci teh dveh uprav 
niso plačan) Iz proračuna ter tudi niso z«I«tt v našem predlogu o 
eč«nju organizacijske sheme «• administrativni «p«««t MLO* 

V* Tajništvo za IJ* zdravstvo t 

l, , . Tajnlžtvo šteje skupaj 12 delovnih mest. 5 delovnih mest. 
Imajo zdravstveni značaj Je bilo prenešenlh Iz prejšnjega tajništva 
ljudsko zdravstvo In soc.polItIko, 7 delovnih mest pa je bilo nap-
potrebem na novo ustanovi Jenih, Tajništvo Ima sledečo organ izacfJ-
razde I I te v i 

U načelnik 
2« odsek za upravno pravno službo ) 3 referenti 
3» odsek za zdrav*v«rstvo : Šef odseka fn 3 referenti 
4* odsek z« zdrav.statistiko i |«f odsek« In 2 referent« 
5* pisarn« 2 I administrativni uslužbenec 

ajnlštvu Je probIematIčno vprašanje zdravstvene statistike, ki nI 

VI. Tajništvo za soc.varstvo i urejen«* 

Organizacljska struktura Tajništva za socialno varstvo 
stala v glavnem ne Izpremenj ena. Povečale se je le za 2 delovna m«-
In to šefa odseka za mladinsko skrbstvo, ki Je sedaj Izločen Iz 
Snega skrbstva In formiran kot poseben odsek.N« to mesto, k| nI 
deno se predvldev« uslužbenec s pravno fakulteto In primerno po-
čno kvalifikacijo - In eno «dmlnlstratIvno uslužbenko* 

Po reorganizaciji Iteje Tajnlltvo skupaj 41 delovnih 

VII* Tajništvo z« prosveto ; 

Število delovnih mest Tajništva se je zm«njŠ«lo z« me-
referent« za kulturo. Na novo pa sc ustanovi referat z« Izdelavo 
enih programov In evidenco Investicijskih kreditov* 

V zvezi z gradbenim programom, ki g« izvaja Tajništvo -
•logah Svet« - s« Je pol«vll« potreba, da s« sistemizfra* mesto 
en«g« tahnlk«. k«terl bo dolaI na Izdelati gradbenih programov In 
M po navodilih Svet« ter bi tmel vodstvo evidence Investicij z« 

investicije Sveta za prosveto* Tega dela doslej nI nlhče«opravljat 
tudi ne obstoji noben« evidenca o trošenju sredstev za InvestlcI-
azna popravila, It.d. tega sektorja* 

Tajništvo Ima skupaj 17 delovnih mest« 

VIII* Tajništvo za kultur© j 

Tajništvo obsega vsega 3 delovna mesta, od tega Je za-
o samo mesto načelnika* 2a mesto pomočnika načelnika «« predvlde-
b« s fakultetno Izobrazbo* Na to mesto je potrebno določiti do-
la« plačo* Administrativna uslužbenka p« bi poleg admlntstratlvnlh 
morala obvl«d«tl tudi le stenografijo. 



IX* Uprava sa Investicije : 
m mmtm m 'm m mm 

Uprava za Investicije je Štela do«le I 10 delovnih mest red« 
službencev« To Itevtlo ae stdal poviša na II uslužbencev* Poleg 
zaposluje uprava Se 8 pogodbenih uslužbencev - za terensko nad-
službo na gradlllščlh - ti uslužbenci v našem predlogu niso za-

Vse osoble Uprave za Investicije bo predvidoma plačano Iz 
tev za Investicije* 

, Napram stanju pred oeorganlzacljo MLO-j a znaša predlog 
Istemlzacljo delovnih mest skupno povišanje za 20 delovnih mest« 

Primerjava povišanja Je razvidna fz naslednje tabele i 

tzaclJska enota : 
stanje pred reo-
rgan f zacI jo MLO 

povišanje glede na 
uatasovltev novih 
organiz*enot 

štvomMLO 
štvo za gospodarstvo 
za gradb.tn kom.zadeve 
za stanovanjske zadeve 
za lj« zdravstvo 
za soc« varstvo 

štvo za prosvetc 
IŠtvo za kulturo 
a ta Investicije 
tft 

s k u p a j 

90 92 
130 130 
64 51 

m- 18 
12 

44 41 
17 17 
• 3 
10 11 
21 21 

376 396 

Nezasedena delovna mesta i 

1 ozlrom na sedanje povišanje so še vedno nezasedene 
Sa delovna mesta t 
Izacljska enota ' viš.str.lz. sred.str«Iz* nlž«str*Iz. skupaj 

štvo MtO 5 4 m 9 
Štvo za gospodarstvo 10 6 1 17 
za gradb«In kom.zad. 5 1 m 6 
za stanov«zadeve 4 1 1 6 
za zdravstvo 3 2 - " 5 
za s octalno varstvo 2 1 3 

za prosveto 2 fi - 4 
za kulturo 1 - 1 2 

s k u p a j 32 16 4 52 : a«as>c"as=ag=«-=®! 

/ 



I r : • ; a 
Nt podlagi 2.odatevka 23. tn 15.točk« 65* H t m Zakon« o IJud-

odbor Ih M« a t (a Mestnih občin /Or.ltst LRS 19/52/ far členom 
IJna uredb« o nazivih tn plačal« uslužbencev državnik organov /Ur. 

fLRJ It.4/54/ v zvest z r«org«nizaclJo v admfntstractj 1 tn eata-

tvlja novih organizaclJakth anot »«atn«ga ljudakaga odbora gtav-

aaata ljubljena nt 98» akupnt acj! odbornikov mestnega zbore tn 

a proizvaja Iccv t dna Id.VI1.1954. predlagamo, da aa apr«jm« na-

«J1 

dopolnilni odlok 

loku o dopolnilnih plačah tn poiolajnth dodatkih uslužbencev ad-

atr4«!J« MtO glavnega m«st« LJubljana, spr«J«t«m na 3t. akupnt se-

e 26.IV.1954., za potožaja tn delovna aasta, ustanovljen« na pe-

t citiranih aklepov. 

JaJLfiiIixeJžj£wj. 

A.Dopojntjn« plača i 

:čnlk tajnika /vtlja atrok.Izobrazba / 

ravni odaak t 

.tnl pravobranilec /v H , strok,tzobr./ 

očntk načelnika /val.itrok.Izobrazba / 

atttako ptanakt odaak: 

arant za tnduatrlJo/vtl.etrok.tzobr./ 

«r«nt« za analiza /vtl.atrok.Izobrazba/ 

• za analizo trga za praakrbo itaata 
ISJa strokovna Izobrazba / 

ravno pravni odaak t 
-tajnik komisija za potrj.tartf»prav* 
spod.fcrganlz./ viI.atrok.Izobr/ 

za proučevanja možnosti uatanav.novth 
nth podjetij / arad.strok.tzobrazba/ 

Intk / vllja strok.t zobr azba / 

odseka za atanov.Izgradnjo 
IJa strokovna Izobrazba t • 

odseka za zdravatvano varstvo 
IJa atrokovn« Izobrazba / 

odseka z« zdrav.varatva/ arad»atr«lz*/ 

dop.plača 
ad - da 

2.aeo - 4.oco 

2.ooo - S.ooo 

2.ooo - 4.ooo 

2.ooo - 4.ooo 
2.ooo - 4.ooo 

2.ooo - 4.000 

2.ooa - 4.ooo 

l.ooo - 2.ooo 

2.000 - S.ooo 

«2.aoo - 4.ooo 

2.000 - 4.ooo 
Uaoa - 2.5oo 



saka z« zdrav,»tat* In «n«tls« 
a strok,Izobrazb« / 

£•««£« talk« /vfI«afrok»Izobr,/ 

"it MRCfYt , * ? J m i t l s J l f - l 

za fnvcatfc!je/»r,»irok*tzobr,/ 

PoloJajnl dodatki i 

nIXivo t « s tanovanjske zadev« t 

«lftlk 
polož.razred 

IU 

J< 

II, 

i n U f v o aratvo t 

«I n I k 

T a J n l H v o sa kul+vro t 

SeInlk II* 

2, ooo - 3,5oo 

2,ooo - 4,ooo« 

I,ooo - i,ooo 

Od 
3«ooo 

do 
4»oeo 

3*ooo - 4,o»o 

3* ooo - 4* ooo 
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ajn«sa stanov« zadev« 

ajn. za ljudsko zdravstvo 

ajn.za socialno v*r$ivo 
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ajnlItvo za kulturo 
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s k o p a j 
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načelnikov v c«Iott povllan za 
« j« razv I dira Iz na»l«dej« tabel« ; 

organi z. enot« i 

ajnlltvo MLO 
ajnlStvo za gospodar« 
«}«•*« gradben« In 
ajn. za stanova«j sfc* z« 
ajnlštvo za lj» zdravstvo 
a j n U t v o za soc^vtrstve 
ajnlltvo z« prpiv«to 
ajnlltvo za kulturo 
r«v« za Investicij« 

d«I ovni H m«st* Primerjava povt* 

s i s t e m i z a c i j a : 
predlogo p©v 11en I 
2 1 . 8 . 1 9 5 4 . p r e d l o g 

III 113 
126 130 
51 51 
10 18 
10 12 
41 41 
17 17 
3 3 

—Ifi „11 ... 
30« 

IJana,dn« 25.IX«1954» 
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Pr e t n a r dr. Ježe; 
Debili ste izved sklepa e dodataem ©dleku e sistemizaciji služ-
benih mest, pripadajočih depelmilaih plač ia funkcijskih dedatksv 
za uslužbence MLO, zaradi tega smatram, da ae bi bile potrebne, 
da se ta stvar prečita. Vendar je Kemisija za pravne predpise 
in organizacijska vprašanja MLO aa sveji seji e tem razpravljala 
in smatrala za petrebae, da vam stavi geteve pripembe ia sicer 
tam, kjer vidite na strani 1. ped I« Tajništva MLO, ki geveri 
e mestu pemočaika tajnika. 
Glede tega je Komisija za pravne predpise ia ergaaizacijska 
vprašanja MLO smatrala, da edebritev tega delavnega mesta ae bi 
bila primerna in bi bile debre, da se stvar aekelike spremeni. 
Kemisija za pravne predpise ia erganizaoijska vprašanja MLO smatr 
da ai umestae v Tajništvu MLO ustanavljati meste pemečaika taj-
nika MLO, ker delokreg ai bil tečae epredeljea ia bi ne bila 
jasaa razdelitev dela, ki bi ga vršil tajaik ez.njegov pemoč-
*ik. Ustaaevi aaj se aeva ergaaizacijska eaeta ia sicer abčl ed-
delek Tajalštva MLO. 
Kemisija za pravne predpise im ergaaizacijska vprašanja MLO smati 
da al umestne ustaaavljatl peležaja pemsčaika načelnika Tajniš-
tva za gespedarstve MLO / aa 2.strani, II. ped tečke "a"/. Nujne 
pa je petrebae, da je v rekah Tajništva za gospearstve MLO ce-
le tae pslltičae vedstve. Kemisija pripereča, da se ustaaevi mest« 
glavnega illix»fcl«xz aalege, da srgaaizira dele vseh investicij 
ia da skrbe za pevezave dela vseh iavesticij. Tudi šefu naj se 
dedeli meste administraterke ez.strejepiske. 
Kar se tiče Tajništva za kulture MLO /na zadaji st*aai ped VIII/, 
smatra Kemisija za pravne predpise ia ergaaizacisjka vprašanja M] 
da ai umestne ustanavljati mesta pemečaika načelnika, pač pa 
aaj se ustaaevi meste referenta za kulture z administrativne 
mečje. V sedanji fazi razvaja smatra Kemisija za pravae predpise 
ia ergaaizacijska vprašanja MLO, da bi bile te, kar predlaga 
kemisija, belj pesrečeae ket prvetai predleg. 

D e r m a s t l a dr. Marijan: 
Pismeai predleg e sistemizaciji službenih mest, pripadajočih de-
pelailaih plač ia fumkciskih dedatkov za uslužbence MLO s spre-
membami Kemisije ta pravae predpise ia ergaaizacijska vprašanja 
MLO ste prejeli. Dajem take depelajeni predleg aa razprave. 



3 t 

K 1 e b 8 i Ž 1 Ž iag« I v : 
Glede spremebe »aziva "pemečnik"načelnika Tajaištva za gespedar 
atva MLO v "glavni šef" za organizacije vaeh investicij ae 
strinjam, ker je take bila tudi mišljena, ker ta delavne mesta 
•bsega predvsem vedstve investicij, zate se s ta spremebme tudi 
strlajam« 

D e r m a s t i a dr, Marijan « 
Ta, kar sedaj delamo, je praktičo izvrševanje aklepa skupščiae 
MLO v zvezi z admimistracijo MLO= Če ni poaebnih pripomb, lahka 
preidemo na glasovanje, 
Dppelnllni odlok o sistemizaciji službenih mest, pripadajaSih 
dopolnilaih plačah ia funkcijakih dadatkov za ualužbence MLO 
s predloženimi spremembami Komiaije sa pravne predpiae ia or-
ganizacijska vprašanja MLO 

je aa g 1 a a n a sprejet. 



AD 7. RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ODLOČBI 0 UKINITVI SREDNJE 
VETERINARSKE ŠOLI V LJUBLJANI. 

Poročil« poda tov. P e r a u š Anka, član mestnega sbora MLO, 
kakor sledi: 
Svet sa presvete MLO predlaga Mestnemu ljudskemu odboru odločbi 
1. e prenehanju poslovanja proračunske ustaaeve Srednje veteri-

narske šele, Cesta v Mestni leg 47, in 
2. e prenehanju njene pomožne ustaaeve, ftaaačae-samestejaega 

savoda, Dem Srednje veterinarske šele. 
Sredaje veterinarske šele v Ljubljaai je leta 1945 uatanevlle 
tedaaje Miaiatrstve sa kmetijatve ia gepsedaratve LRS Z namenom, 
da bi ae v ajej šolali veterinarski tehaiki« Vendar je praksa 
pokazala, da abaelveftti te Šele aiae megli pepelaema zadostiti 
aameau, za katerega se se šelsli, zats je Ministrstvo za kme-
tijstvo LRS Izdslo leta 1950 nalog za prekiaitev vpisa v ts 
šele ter se s šolanjem aadaljevall le še dlajki višjih letnikov. 
Take je šola dd leta 1950 dalje postopoma odmirala ia je s 
preteklim šolskim letom na ajej abselvlral sadaji letnik. 
V zvezi s prenehanjem Sredaje veterinarske šele preneha tudi 
Dem Sredaje veterinarske šele. 
Obe ustanovi sta imeli prostore vtreh previzerijih /dveh lese-
nih ia eaem zidanem/ na Ceati v Mestni leg, za pealepji Vete-
rinarskega zaaaatveaega svoda. En leaenl prevlzerij je MLO s 
odločbe dal v uporabe Tereaakemu odboru SZDL Kelezlja, ki za 
aveje dele ni imel aikakih ustreznih prostorov, za ostala dva 
/ enega zidanega ia ekega leaeaega/ pa predlaga Svet za presvete 
da se daata v uporabe veterinarskemu oddelku Agronomske, ge-
sdarske in veterinarske fakultete, ki je bil ustanovljen pre-
tekle lete ia ki bi v teh dveh previzerijih imel sasilae pro-
store, da bi začel z delom, dokler ne bi prišel s gradaje de 
uatrezaejših prostorov. 
Nadalje predlaga Svet za proavete MLO, da ga Mestni ljudski 
edker peeblaati, da inventar ukiajeae Sredaje veteriaarake šele 
in ajeaega iaterata preaeae pe lastai presoji aa uatrezae aveje 
zavede ia uataaeve. 
Odločbi za prenehanje poslovaaja preračumske ustaaeve Sredaje 
veterinarske šole, Gesta v Mejrtni leg, št.47 ia o prenehanj u-ied* 
ajene pomožne ustaaeve, fiaamčme-samostejaega zavodaf g ta 



Mesta! ljudski odbor 
glavnega mesta 

Ljubljana 
Tajn,štev, Ljubljana, 

O d l o č b a 

Mestni ljudski odbor glavnega mosta Ljubljane je na pod-
lagi 3&,člena v zvozi a 5. točko 65* člana zakona o ljudskih odbo-
rih mast in mostnih občin /Url»l. LRS 19-90/52/ na predlog sveta 
za prosveto po sklepu redne seje mestnega zbora in zbora 
proizvajalcev z dne •«...••• 

o d l o č i l ; 

1/ 
Srednja veterinarska šola v LJubljani, ustanovljena z od-

ločbo Ministrstva za kmetijstvo ln gozdarstvo FLRJ St•23960/X2III 

2/ 
likvidacijska komisija, ki jo imenuje Svet za prosveto 

Izroči nepremičnine /provizori je/ Mestnemu ljudak«mu odboru, da z 
njimi razpolaga, inventar pa Svetu za proaveto MLO, da ga prenese 
v uporabo po lastni presoji zavodom in ustanovam svojega področja* 

Sort fašizmu - svobodo narodu V 

P r e d s o d n i k MLO: 
0 tem se obvesti: /lir. Dermastia Marjan/ 
1#/ Svet za prosveto MI0 Ljubljana. 
2»/ Veterinarska šola v Ljubljani • 
5,/ Uprava nepremičnin MLO LJubljana, 

Kotnikova ul, št, 16» 
4,/ MIO Ljubljana, Odsek za proračun. 



Mestni ljudski odbor 
glavnega mesta 
Ljubljane 

Tajn.štev. Ljubljana,dne 

O d l o č b a 

Mestni ljudski idbor glavnega mesta Ljubljane je na 
podlagi 32. člena v zvezi s 5. točko 55. člena ter po 48. in 
49. členu temeljne uredbe o finančno samostojnih zavodih (Ur.l. 
FLRJ 51-426/53) na predlog Sveta za prosveto po sklepu 
redne seje mestnega zbora in zbora proizvajalcev z dne 

o d l o č i l : 

1) 
Ukine se finančno samostojni zavod Dom srednje veteri-

narske šole v Ljubljani. 

2) 

Likvidacijo zavoda opravi likvidacijska komisija, 
katere člani so : 

ljlušar lati, inšpektor Svota za prosveto MLO 
2) Borce Ivan, diraktor Srednje veterinarske šola 
3) MlekuŽ Prano, uslužbenec Odseka za proračun MLO 
Likvidacija se opravi po predpisih uredbe o prenehanju 

podjetij in obrtov l^r.l.FLRJ 51H25/530. 

Predsednik MLO: 
(Dr.Dermastia %rja 



D e r m a s t i a dr. Marija*-
Slišali ste predla« Sveta za prasveta MLO a ukiaitvi Srednje 
veteriaarske šale ia ukiaitvi Dama Sredaje veterinarske šale 
v Ljubljani. 
Dajem predlag v razprava. Gre prav za prav za farmalna petr-
ditev faktičnega stanja. 

Predlag je se g l a s n a sprej 



AD 8. RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ODLOČBI O USTANOVITVI OSNOVNE 
ŠOLE NA POLJANAH. 

Poročilo poda t«v. P e r * u š Anka, člaa mestnega zbora MLO, 
kaker sledi: 
V smislu sklepa svoje seje predlaga Svet za presvete MLO Mestne-
mu ljudskemu edberu odločbe e ustanovitvi osnovne šele na Pelajnah 
v Ljubljani in utemeljuje svej predlog takole: 
Z novim šolskim letom 1954/55 je Svet za prosveto MLO zaradi po-
manjkanja prostorov aa osnovni šoli Ledina uredil 4 učilnice v 
dvoriščni stavbi Doma Anice Černejeve na Ambroževem trgu 8 za 
potrebe Osaevne šole na Ledini. V teh 4 učilnicah, ki so sedaj 
priključene Osnovni šoli Ledina, je danes 8 oddelkov /trije prti, 
trijedrugi,pe ea tretji in četrti oddelek/ s skupno 292 učenci. 
V neposredni bližini Doma Anice Cemejeve je v gradnji novo po-
slopje Osnovne šole Poljane. Z dograditvijo tega poslopja se 
bodo razredi, kise letos odprti v Domu Anice Černejeve, preselili 
vanj, poleg tega pa se bo seveda razšitil šolski okoliš. 
Blavni razlog, da se že danes predlaga osamosvojitev razredov v 
Domu Anice Černejeve kot zasnove bodoče Osnovne šole Poljane pa 
je v tem, da bi uprava te šoleskrbela za čim hitrejše napredovanje 
gradnje novega šolskega poslopja. Upravitelj aovo-ustanovijene 
šole bi poleg vodstva šole same imel kot eno svojih glavnih nalog 
aadzor nad gradnjo novega Šolskega poslopja, zato naj bi bil opro-
ščen dela v razredu. 
Odločba o ustanovitvi proračunskega zavoda "Osnovna šola Poljane" 
je naslednja: 



Mestni ljudski odbor 
glavnega mesta 

Ljubljane 
lajn.štev. L j ubl jana, dne 

M 

O d l o č b a 
m m tmmm 

^ . or, ljudski odbor glavnega mesta Ljubljane je na 
pSvla?i 32. člena zakona o ljudskih 
odborih mest in mestnih občin (Ur.l.LRS 19-90/52) na predlog bveta za prosveto MLO po sklepu redne seje mestnega zbora 
in zbora proiavajalsev z dne . 6 

f ô d 1 o U 1 ; 

1) 
^stanovi se proračunski zavod "Osnovna Šola" na Polja-nah s sadežem v Ljubljani. J -

- 2 ) 

T • VI • Osnovna šola na Poljanah je proračunski Z;, vod MLO Ljubljana ter pravna oseba. 
3) 

dosedaj priključene osnovni Soli na Ledini). ' 
Mestni ljudski odbor bo zavodu izročil novo poslopje 

osnovne šole na Poljanah, ko bo zgradba gotova. 
< 4) 

+ - n *?tiYod P * svo3 proračun dohodkov in izdatkov, ki mo a biti v celoti izražen v proračunu Ustnega ljudskega odbora, kot sestavni del jproračuna MLO. * 
i,- v 4 A Tl eJ9 t T?¥ s-Y<>da.se krijejo iz proračuna KLO -Ljub-1jana. Vsi dohodki, ki nastanejo v zvezi s poslovanjem zavoda se odvajajo v prorečun MLO-Ljubljana, Odredbodajalec za izvrSevanje predračuna zavoda ie u-pravnik savoda. J 

januarjem 195|VO<3 Pror&Sttnsko samostojno poslovati s 1. 

i l u d ^ i ^ b o f h j S i i f S i ^ u p 5 a v i t e l j • k i ^ i B e n u^ e M e a t n i 

6) 

prosveto ISLO*^' k l p r i s t o3 e n a a z a d e T e savoda je Svet za 

0 tem se obvesti :._ ( I ) M S & U j a n > 
1) Svet za prosveto MLO. 
2) Odsek za proračun MLO. 



P e r m a s t l a dr. Marijaa: 
Slišali ste predlog Sveta za prosveto MLO • ostanevitvi Osmevae 
šele Poljane. Dajem predlog aa razprave« Kdo želi diskutirati? 
Mislim, tovariši odborniki, da so stvari popolnoma jasne in da 
je tudi predlog za osvoboditev upravnika Osnovne šole na Poljanha 
pouka popolnoma opravičljiv. Mislim, da dam tak predlog lahko na 
glasovanje. 

Predlog za ustanovitev Osnovne šole na Feljahah in da se eprošSa 
upravnik Osnovne šole Poljane pouka aa šoli 

je s o g l a s a o sprejet. 



H 

AD 9. PERSONALNE ZADEVE 

a/ Poročilo Komisije za razpis mesta direkto rja podjetja "Uradni 
list LRS3 

kakor sledi: 
Komisija je na razpisana mesta prejela tri vlage. Pa preučitvi 
vlag je Kemisija adlačila, da se za direktarja podjetja "Uradni 
list LRS" imenuje tav. L a p a j n e Iva, sedaj novinar in 
publicist, tehnični urednik "Uradnega lista LRS" in namestnik 
direktorja. 
Imenovani tovariš L a p a j n e Iv« je rojen 12.XII.1898 v 
Idriji. Aprila leta 1920 je diplomiral, na kar je moral zapu-
stiti Idrijo ter se v Ljubljani vpisal na Filozofsko fakulteto, 
kjer je dovršil 9 semestrov. Bil je korektor in nato tehnični 
urednik pri dnevniku "Jutro", od leta 1939 pa resorni uredhik 
pri dnevniku "Večernik" v Mariboru do aprila leta 194-1. V tej 
dobi je papisal precejšnje število poljubno-znanstvenih razprav 
s področja socialne problematike narodnega gospodarstva, vremeae-
slovja, gospodarske ia politične geografije l.t.d. Specialno se 
je bavil s proučevanjem slovenskega novinoznanstva. Med okupacije 
od leta 1941 de leta 1945 je bil brez zaposlitve ter v Ljubljani 
povezaa z aktivom OF v Univerzitetni knjižnici ia Novinarskem 
domu. Avgusta leta 1945 je Stopil v uredništvo Uradnega lista 
SNOS-a ia NVS kot tehnični urednik in korektor. Poleg redkih pu-
blikacij je vsebinsko, tehnično in zunanje opremil ter korek-
tura© in revizijsko priredil nad 60 knjig, brošur in priročnikov 
raznih ustanov za vzgojo domačega kadra. S članki in »azpravami 
je sodeloval pri "Ljudski upravi" in "Dnevniku". Za svoje delo 
je bil odlikovan od Prezidija Ljudske skupščine FLRJ z redom dela 
III.stopnje. 
Komisija predlaga, da skupščina izda odločbe o imenovanju tov. 
L a p a j n e Ivota za direktorja podjetja "Uradni list LRS". 



J n 7 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Da pejasaim nesporazum, ki je zadajič aastal glede imenovanja 
direkterja pedjetja "Uradai list LRS". Tovarišu poročevalcu se 
je zgodila pomota, zato smo morali dati vso stvar poaovao na 
daevai red. 

Č a m e r a i k Franc: 
Komisija za razpis mesta direktorja podjetja "Uradni list LRS" 
je na razpis prejela tri vloge. Odločila se je, da se za direk-
terja podjetja imeauje tov. L a p a j a e Ivo, ki je imel vse 
pogoje, da prevzame to mesto» vemdar s pridržkom, ker smo bili 
iafermiraai, da ostame aa tem mestu še staridirektor la da bo 
šel verjetne tev. Lapajne kmalu v pokoj. V tem primeru 1» zaradi 
tega je komisija izbrala od ostalih dveh prosilcev tov. T o m š i č 
ki je imel prav tako pogoje za te mesto, ae sicer takih ket 
Lapajne, nendar bi odgovarjal za te mste la aa ta način je prišlo 
aa prejšnji seji d« pomote /imeaovaaje za direktorja Tomšič namesti 
Lapajne/. 
Komisija smatra, da ima tov. L a p a j n e Ivo vse pogoje za 
imenovanje direktorja podjetja "Uradni list LRS". Predlaga MLO-u, 
da izda odločbo o imenovanju za direktorja. 

i 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Slišali ate pojasnilo tov.predsednika Komiaije za razpis mesta 
direktorja podjetja "Uradni liat LRS"v zvezi a pomoto, ki je prišli 
na prejšnji aeji do izraza. 
Dajem predlog aa glasoavnje. 

Predlog j e s o g l a s a o apreje 

b/ Predlog za razrešitev direktorja podjetja "Tehna-impez" tov. 
B e r t o k Mirama. 

j, 
Predlog obrazloži tov. A 1 i S Franc, Slan zbora proizvajalcev, 
kakor aledi: { 
B o r t o k Miraa se razreši dolžnosti direktorja na lastno željo, 
ker ao namerava posvetiti študiju. Svet za gospodaratva MLO ae z 
odpovedjo strinja tako, da proti temu ni dejanakih zadržkov. 



4 f 

D e r m a s t i a dr. Marijam; 
Slišali ste predleg za razrešitev direkterja podjetja "Tafaae-
impez" tev. B e r t e k Miraaa. Sel Je aa šolanje ia t« aa 
dekeašamje Sredmje ekememake šele, ker ai imel deselj aebeae 
develjae isebrazbe ia je treba, da se ga zate razreši delž-
aesti direkterja pedjetja. 
Dajem predleg aa razprave. Zeli kde diskutirati a predlogu? 
Mislim, da je stvar jssaa ia da se predleg za razrešitev lahke 
sprejeme. 

Predleg j e s e g l a s a e sprejet. 

c/ Predleg ta razrešitev dir«kfrla stfl»«vaajskega urada MLO 
tev. J uar c a Fraaca. 

Predleg ebrazleži tev. A 1 i 5 Framc, Slam zbera proizvajal-
cev, kaker sledi: 
J u r c a Framc se razreši delžmesti direkterja. 
V zvezi z re« rgani z aci j e in ustaaevitvije Sveta za staaevaajske 
zadeve MLO ia glede aa aiveliraae Uredbe e upravljanju sta-
novanjskih hiš, $e Svet za staaovajske zadeve MLO sprejel 
sklep, da se r a z r e š i direktor Stanovanjskega urada MLO. 
Ker se je tov. Juroa Fraac že zaposlil aa drugem delovnem mestu 
ai zadržkov proti razrešitvi. 

D e r m a s t i a dr. Marijam: 
Slišali ste predlog za razrešitev direktorja Stamovamjtega 
urada MLO tov. J u r c e Franca. Mislim, da mi mihče proti 
temu predlogu. 

Predlog je s o g l a s m o sprejet 

S/ Predlog za imemovamje tajnika Komisija za stamovamjske zadev 

fredlog obrazloži tov. A 1 i 5 Franc, Skam zbora preizvajalce\ 
kakor sledi: 
Svet za stamovamjske aadeve MLO predlaga, da se imemuje za 
tajmika Komisija za stamovamjske zadve MLO tov. L j u b i 5 
Slavko. 



Rojem je 2.10.1903, sedaj zaposlen pri podjetju PTT-promet v 
Ljubljani v svojstvu finančnega revizorja VI.plačilenag razreda. 
Dovršil je 5 razredov gimnazije. V prejšnji Jugoslaviji je bil 
zaposlen najprej pri Železniški direkciji kot telegrafist, nato 
pa je bil sprejet v službo pri Pošti, kjer je služboval nepre-
trgoma do danes. 
Med okupacije je bil povezan v OF, bil je tudi nekaj časa zaprt 
in na prisilnem delu. Sedaj je član ZK, ZB, SZDL in drugih mno-
žičnih organizacij. 
Kot tajnik Komisija za stanovanjske zadeve MLO bo opravljal posle 
ki so doslej spadali v delokrofc direktorja Stanovanjskega urada. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Slišali ste predlog za imenovanje tajnika Komisija za stanovanj-
ske zadve MLO tov. L j u b I č Slavka. Ima kdo kakšno pripombo 
v zvezi s predlogom? 

K o s t j u k o v s k f r Georftij: 
Mišljen je VI.tarifni plačilni razred. To ni isto kot 6.plačilni 
razred v državni službi /v ustanovi/. 

I 

D e r m a s t i a dr. Marijan: i 
Je kdo proti temu imenovanja? Smatram, da je 

predlog s o g l a s n o sprejet. 

d/ Predlog za imenovanje šefa Stanovanjske uprave fl/ubljaaa II.-
L i t o s t s o j . 

Predlog obrazloži tov. A 1 i č Franc, član zbora proizvajalcev 
kakor sledi: 
Č u k Dušan se imenuje za šefa uprave. 
Imenovani je bil svoječasno, ko se je predvidevalo, da bo Lju-
bljana razdeljena na 10 stanovanjskih uprav, že predlagan od 
Komisije za izvolitve in imenovanja za šefa ene izmed teh uprav. 
Posle šefa uprave II.-Litostroj vrši že od julija meseca in 
sicer z uspehom zelo vestno. 



SD 

Tovariš C u k Dušan je demobilizirani kapeta Iklase JLA. V NOV 
in JLA je bil od leta 1943 do začeta leta 1954, ko je bil na 
lastno željo demobiliziran. Je člaa ZKS. 

P e r m a s t l a dr« Marijan: 
Slišali ste predlog za imenovanje šefa Stanovanjske uprave II-
Litostroj. Ima kdo kakšno pripombo ali vprašanje. Ker nihče, 
smatram, da je 

predlog s o g l a s n o sprejet. 

e/ Predlog za imenovanje šefa Stanovanjske uprave Ljubljana I. 

Predlog obrazloži tov. A 1 i č Franc, Čina zbora proizvajalcev, 
kakor sledi: 
B i d o v e c Antoa se imeauje za v.d. šefa uprave. 
Roje«je 11.1.1912 na Koroški Beli-okraj Jesenice. Površil je 
8 razredov gimnazije z maturo. V bivši Jugoslaviji je bil nekaj . 
časa zapolsem v občinski službi v svojem r*jstrnem kraju, kasneje 
pa pri Kranjski industrijski družbi aa Jesenicah. Po kapitulaciji 
bivše Jugoalavije je bil v Sarajevu zajet od nemške vojske la 
odposlaa v vojno ujetništvo, kjer se je aahajal do 20.avgusta 1942 
ko je bil izpuščen. Pne 15.IX.1944 je vstopil v HOV, bil je 
najpreje na terenu v okraju Jesenice, nato pa v Gradnikov! bri-
gadi aa Primorskem. Demobiliziran je bil 20.V.1945. Po osvobo-
ditvi je nastopil službo pri 0L0 Jesenice. Junija 1945 je bil 
premeščen aa GOESS v Ljubljano, po službeni potrebi pa 1.V.1949 
na Poverjeništve za stanovanjske zadeve MLO. 
Pred reorganizacijo MLO je bil šef sklada za vzdrževanje hiš pri • 
MLO, sedaj pa vodi posle stanovanjske uprave. 

P e r m a s t l a dr. Marijan: 
Slišali ste predlog za imenovanje v.d.šefa Stanovanjske uprave ; 
Ljjubljaaa I. Ima kdo kakšno pripombo v zvezi s predlogom? 

K r e g a r ing. Vinko: 
Zakaj se predlaga tov. B i d o v e c Aatoa za v.d.šefa Sta-ao-
vanjske uprave Ljubljana I? 



A 1 i č Franc: 
Stvari še niso točno pregledane, »e ve se še namreč, ali bo »stal 
ali ne, zate sme rekli, naj bi bil sama v.d. šefa Stanovan-jske 
uprave Ljubljana I. Mogoče ba kasneje imesovan za šefa. 

D r a b e ž Franc: 
On ni imenovan za v.d.šefa Stanavanjske uprave Ljubljana I mogoče 
zardi tega, ker ne bi ebvladal stvari strakevne. Ne, pač pa je 
stvar v tem, da je on zel« šibkkga zdravja in je treba najprej 
ugeteviti, kakšne bada kenčne ugetevitve zdravniške kemisije. 
Razmišljati be treba a tem, da se ga da na manj težka dela, ker 
je ta uprava zela mečna in ba abseg dela velik. Zaradi tega je 
treba te stvari še nekelike edlažiti za dakenčni predlag. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Slišali ste abjašnjenje, zakaj se tav. B i d a v e c Antan ; 
imenuje za v.d.šefa Stanevanjske uprave Ljubljana I. Ta je začasne 
prirade. Ima še kda kakšne vprašanje? Če nihče, dajem predlag 
Kemisije za i m e n a v a n j a Stanavanjske uprave Ljubljane I na 
glasavanje. 

Predlag je s a g l a s n e sprejet. 
i 

P e r n u š Anka: 
Imam ene vprašanje, ki bi spadala magače pad tačka "Razna". 
Vse preracunske ustanave MLO sa namreč debile z družbenim planem 
mesta Ljubljane sredstva za vse lete. Spraševala sem pesamezne 
načelnike az.uslužbence MLO, kaj je na stvari i* kaka je s temi 
sredstvai. Dabila sem odgovore, s katerimi pa se nisem megla zade-
val jiti. Pazvani sme bili, da ttapravime plan izdatkev za prosvet-
ne ustanove za 4.tromeseČje 1954. Ko smo te plane oddali, smo 
jih dobili nazaj s pripombo, da moramo plačati elektriko in podob-
no. S temi plani so zgrešili svoj cilj. Vem, da se tovariši briga; 
za to, da se štedi tam, kjer se mora štediti. Premog, ki smo ga 
dobili julija ali septembra, nismo megli plačati in smo mislili, ,] 
da sredstva za to ostanejo, ker jih nismo mogli uporabiti v prvih 
treh mesecih /v prvem, drugem oz.tretjem tromesecju 1954/ za 4. 
tromesečje 1954. Vprašala bi tovariše od proračuna MLO, ali je 
res potrebna pismena obrazložitev za sredstva, katera so bila 
nam dodeljena. 



Stvari povzročajo med upravitelji in pa med tistimi, kil se ed-
geverni za te stvari, negedevanje in neprestane vprašujeje, edge-
verev na te jim pa n« veme dati. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 

Kde ed Kemisije za preračun MLO be dal ebgašnjenje v zvezi s tem? 

M a t e 1 i ž Lojze: 
Zgodile se je, da se nekatere ustanove dale predlog za najemnine. 
Ko pa se je končalo tretje tremesečje,sme ugetevili, da izdatkev 
za najemnine sploh ni bilo. Zate smo pestali belj pezorni na te 
postavke. Približne isto vsoto za 4.tremesečje 1954 smo dobili 
na ta način, da sme vseto za 3.tremesečje 1954 zaokrožili, ker je 
bila petrešnja v tistem tremesečju približne enaka. Nikjer pa ni 
rečene, da Svet za Jnxesvet*e MLO teh sredstev de konca leta ne 
megel izrabiti. 
M r a v 1 j e Bože: 
Pridružil bi se tov. M a t e l i č - u . Kostatiralo se je namreč, 
daso ravne prosvetne ustanove dajale v prerčun velike rezerve na 
račun premoga in da sc ta premog te ustanove imele ravne takrat, 
ke je bilo pemanjkanje istega. Premog je rabila Železnica, indu-
strija i.t.d. To bo držalo. 

Z d e š a r Henrik: 
Meni se zdi, da je res to, da smo merali lanske lete pri nas šele 
zapirati, ravno zaradi pomanjkanja premoga. Stvar je v tem, da smo 
dobili preračun izdatkev za 4.tremesečje 1954 potrjen. Narečili 
smo premog pri podjetju "Kurivu", katerega pa nam podjetje ni 
moglo nabaviti, zato smo vse te planirali za 4.tremesečje 1954, 
Komisija za proračun MLO pa je napravila take= ker ste v 3.tremeseč 
ju porabili samo 200.000 din, dobite sedaj tudi samo 200.000 din. 
Za to imamo konkretne primere. Zaradi tega smo merali črtati ce-
lotno vsote, namenjeno za premog pri podjetju "Kurivo". Sklenili 
smo s podjetjem "Pohištvo" pogodbo, katerega smo nabavili delno 
že do septembra, ostalo pa bomo nabavili do decembra. Te zneseke 



mam je Kemisija za preračun MLO črtala, ker sme jih planirali 
za 4.tromesečje. Prav take s« bili previsoki personalni iz-
datki, ker smoupoštevall prevelike zneske /ps novi Uredbi/. 
Upoštevali sms namreč, da bsms dobili uslužbence, katere bomo 
msrali uajviše plačevati. V ta namen sms odvedli številke v 
rebalansu družbenega plana. 
Je pa še druga stvar. Zdi se mi, da ps proračunu? katerega je 
MLO predhodno že odobril, kljub temu, da je nekatere postavke 
zels težko realizirati, ne moreš nečesa kupiti, zato je potreba 
gledati«i da se sredstva, namenjena za te izdatke, realizirajo 
v tem letu. Ne msremo iti na bazo, koliko sredstev s-i porabil 
meseca junija ali julija. V mesecu juliju in avgustu so 
namreč potrebe za popravila šol /adaptacije/, med tem ko so 
v zadnjih mesecih potrebe po kurivu. 
Kar se kuriva tiče, bi povedal še to. Lansko leto smo bili v 
zalo veliki zadregi, ze lansko leto je tovariš predsednik 
Sveta za gospsdarstvo MLO opozoril na to,da bo treba pri pod-
jetju "Kurivo" nekaj napraviti, .tri tem podjetju namreč miamš 
nikoli garancijep da biš kurivo dobil. Treba b« razbiti mono-
pol tega podjetja in ustanoviti nsvo podjetje. Nekatere šole 
ktriva ne morejo dobiti, ^am zase vem, da že tri mesece urgifcam 
pri "Kurivu", premega pa ae dsbim. Potrošnje prejšnjih mesecev 
ne moremo primerjati s potrošnjo sedanjih mesecev. Rekel bi, 
da vsi direktorji in upravitelji lahko povedo, da se premalo 
bavimo s šolsko problematiko, ukvarjamo pa se z gospodarsko 
ia z računi. V zvozi s tem je toliko dela, da niti v svoj razre 
ne moreš iti. Težko je, da bo znesek odobren is se mi lshko 
zgodi, da se isti črta. Tovariš tajnik je pojasnil, naj za 
sedaj trošimo še kar sredstva za tretje tromesečje« Zato pred-
lagam v zvezi z odobritvijo proračuna, da pregledamo, kako se 
je isti reslisiral, drugače pa pustimo vse skupaj, ker je v 
nasprotnem primeru plansko delo vrženo v koš, če mi lahko nekdo 
črta nekaj, kar ml je nekdo odobril. Ta čae so cene narasle. 
Imeli smo primer, da je nekdo prosil z rebalansom družbenega 
plana za sredstvs, zdaj se fcu bila pa črtana. V rebalansu 
družbenega plana je bilo samrečdovoljpostavk, da bi se sred-
stvs lahko odbbrila, v proračunu pa mu je bilo Črtano. 



P • r m u š Aaka: 
Dajem predlog Mestnemu ljudskemu odboru, da Komisija za preračun MIC 
če ugotovi nepravilnosti, maj iste edpravlja ia aaj skrbi, da deaar 
de konca leta ae be zapadel •z.»stal. Na take slučaje aaj opozori 
posamezne svete, da se z določene ustaaeve zmeai, kaj je aa stvari, 
da se ljudje ae bede pe nepotrebnem razburjali. Svet sam Je zate, 
da denar ne bi estal de kenca leta neizkoriščen, ker se sredstva 
rabijo še za druge stvari in bo svet za to Komisiji za proračun MIC 
hvaležen. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Dovolite mi, smatram, da tovariši iz prosvete nimajo prav in sicer 
v principu ne. Proračunska disciplina je del splošnega konkretnega 
spoštovanja zakonskih predpisov, kise določili, da se sredstva v 
proračunu trošijo po tromesečjih, ki so zgornji limiti za trošenje 
sredstev oz.za njih koriščenje. Spor je nastal dejansko v tem, da 
je Komisija za proračun MIO ugotovila, da so tovariši pri angažirat, 
sredstev za 3.tremesečje ista v glavnem že izčrpali. Šola na 
Ledini je planirala in izkoristila za drugi kvartal za kurivo din 
25.0000 din, za i m a . kvartal pa je angažirala še sredstva v vi-
šini din 475.000. Celotni plan Osnovne šole na Ledini pa znaša 
din 500.000. Sedaj ko je prišel plan sredstev za 4.tromesečje 1954, 
so tovariši iz Ledine zahtevali, da se del sredstev, namenjenih 
za 4.tromesečje,uporabi 300.000 din. S tem bi se zgornji limit 
sredstev v proračunu povečal za din 350.OCO. Tovariši it Ledine 
trdijo tole: mis-mo res angažirali din 450.000, ampak smo od tega 
potrošili samo din 250.000, česar pa Komisija za proračun MLO ni 
vedela. Obračun teh sredstev bo mesen šele takrat, kobo prišel 
signal iz banke. Takrat se bo še lahko točno ugotovilo, koliko 
teh kreditiv je dejansko koriščenih in koliko ostane še svebedme 
za 4.tromesečje. Ne more pa Komisija za proračun MLO odobriti 
sredstev za 4.tremesečje na ta način, da bo upravitelj šole rekel, 
češ, da jih mora ponovno dobiti. On lahko na bazi zaključnega ra-
čuna ugotovi, da^Sd 450.000 din, ki so bili na razpolago Osnovni 
šoli Ledini,XJtftXXii|a[I3tgMXižXaiJiXlSfiX0afi izkoriščenih samo din 15C.3 
150.000. Na ta način mu Komisija za proračun MLO lahko odobri 
ostanek do polnega zneska. To je bilo tovariši Peternelu tudi po-
jasnjeno v moji prisotnosti in zdi se mi, da je nepravilno, da 



tev. Peterael teh stvari tevarišem ni take objasnil in likdvidiral 
tele interpelacije, 

P e r n u š Anka: 
Iz bančnih knjig je razvidne, kelike sredstev sme trešili in ugo-
tovili tudi, da nam je ostala vsota. Po sedanji praksi se je to 
črtalo v 4.tromesečju. Po tem tvojem pojasnilu je stvar v redu. 

D e r m a s t i a dr. Marijan: 
Kostatiram, da je bilo čisto jasno ebjaBnjene od strani šefa 
Odseka za proračun MLO . Tudi tov. načelnik Peterael je za to 
vedel in se čudim, da teh stvari ni uredil tako kot treba. 

Z d e § a r Henrik: 
Rekel sem samo to, naj se sredstva odobravajo v mejah proračuna 
ia rebalansa družbenega plana, ki je edebrea. 

Naši otroci dobijo topole hrano za din 8.-, letos pa je cena 
zrasla aa dim 12.- Kestatlrale se je, da je odvzem teh malic 
padel od 50-60 kar je velika škoda za zdravje otrok. Predlagam, 
da se za čas do konca kaiaa tega leta dajejo malice otrokom po 
dia 8.-, razliko od din 8.- do din 12.- pa naj bi kril MLO od 
svojih viškov, 

Z d e š a r Henrik: 
Mi smo o tem razpravljali. Lansko leto smo glede tega dobivali 
podporo od strani Sveta za socilao varstvo ia zdravstvo MLO. Celoti 
malica za otroke je lansko leto stala din 20.-, učenci pa so zaajo 
plačevali din 8.- Razliko med dia 8.- ia 12.- aaj bi kril MLO-
Svet za zdravstvo in sicialao varstvo MLO. Zdi se mi, da je bila 
malica, katrero je nudi MLO učencem, bila zelo efikasna, mogoče 
bolj kot katera-koli zelo draga kolonika, ki se prireja. Ugoto-
vili smo sledeče: 
lansko leto smo imeli do 70i> takih učencev, ki so malice plačevali, 
10$ pa takih, za katere starši niso skrbeli. i'a številka pade 
z ozirom na to, da se je povišal prispevek od din 8.- na din 12.-
Vrednsot malice je porasla na din 20,- Zdi se mi dibro, če bi 



MIO ob priliki Tedna otroka sprejel sklep, da bodo otroci do-
bili enkrat na dan namazan kos kruha, da bi MLO sprejel sklep, 
da bi otroci plačevali vsaj d« konca leta malice še po din 8.-, 
razliko med din 8,- in 12.- pa naj bi kril MLO. Kolikor se 
da v zvezi s tem napraviti, naj se napravi. 

P e r m a s t l a dr. Marijan: 
Mislim, da je o tej stvari težko govoriti. 0 tem bi moral ra-
zpravljati Svet za prosveto MLO s Svetom za gospodarstvo MLO in 
potem pride s konkretnim predlogom, ker se to tiče družbenega 
plana in proračuna. Sume, ki so bile dane s subvencioniranjem, 
so bile zelo slabo koriščene in v tem okviru imamo še ogromno 
možnosti, da te stvari uporabimo, saj je preko 8,000.000 din 
do konca leta. Mislim, tov. M a t e l i č , d a s i popolnoma pra-
vilno kostatiral slabo koriščenje teh sredstev. Tega ne bi 
mogli izkoristiti tudi še bi Svet za prosveto MLO s kakšnim 
novim predlogom. 

Mi smo razpravljali oz.sprejeli pkoračun za 4.tromesečje in 
ugotovili, da tajništva niso pripravila proračunov tako kot 
bi jih morala. Sklenili smo, da tega v bodoče ne bomo delai. 
Opozoril bi, naj se MLO v te stvari malo bolj poglobi ko pride 
čas za sestavo proračunov za posamezna tromesečja. Ugotovili 
smo, da smo sprejeli sklep, da bodo morala posamzna tajništva 
poročati o investicijskem delu proračuna. Mi še danes ne vemo, 
kako se investicije izrabljajo in smo dali sklep, da morajo 
posamezna tajništva o tem poročati, da bi bila skupščina MLO o 
tem obveščena, 
^er je dnevni red izčrpan, predsednik zaključi sejo. 

Vodja zapisnika: Predsednik: 

Š i v i c Silvo l.r. P e r m a s t l a dr. Marijan: 
Overitelja zapisnika: 
l . V r h o v e c Staae l.r. 
12. R a k u š č e k Zdravko l.r. 


